
Manİsa’nın Salihli ilçesi Dibekdağı mevki-
inde iki mahallede etkili olan yangın, yak-

laşık 14 saat süren çalışmalar sonucu gece
kontrol altına alındı. Yangında 4 ev, 1 ağıl, 2
motosiklet, 1 traktör, 1 iş makinesi yanarken, 1
büyükbaş hayvan da telef oldu. Salihli ilçesi
Dibek Dağı mevkiindeki ormanlık alanda yangın
meydana geldi. Ormanlık alandan dumanların
yükselmesi üzerine bölgeye Orman İşletme
Müdürlüğü ve Manisa Büyükşehir Belediyesi İt-
faiye Dairesi Başkanlığı ekipleri sevk edildi.
Büyüyen yangına 51 söndürme ekibi, 9 hava
aracı, 9 iş makinası ve 337 personel ile müda-
hale başlatıldı. Uzun süren çalışmalar sonucu
yangın gece saatlerinde kontrol altına alındı.
Soğutma çalışmalarının devam ettiği yangının 2
mahalleyi tehdit etmesi nedeniyle mahalleler
tahliye edildi. Manisa Valisi Enver Ünlü, yangın-
lara karşı vatandaşlara dikkatli olmaları
yönünde çağrıda bulundu.

yangın MaHaLLELERİ TEHdİT ETTİ

Yaz mevsiminin gelmesiyle birlikte peş peşe yangın
haberleri birbirini takip ediyor. Manisa’nın Salihli ilçesinde

yangın kontrol altına alındı. İzmir Orman Bölge Müdürlüğü,
İzmir ve Manisa illeri için 2024 yılında meydana gelen
yangınlarla ilgili verileri paylaştı. İzmir OGM, 2024 yılında 45
adet orman yangını ve 120 adet kırsal yangını olmak üzere
toplam 165 adet yangına müdahale edildiğini açıklarken
orman yangınlarında geçen yıla oranla yüzde yüz artış
olduğu gözlendi. Müdürlük, vatandaşları yangınlara karşı
hassasiyet gösterme çağrısında da bulundu.

ORMan gEnEL MÜdÜRLÜĞÜ 165 yangına MÜdaHaLE ETTİ
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Manİsa İl Emniyet Müdürlüğü
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü,

İlçe Trafik birimleri ekipleri tarafından il
genelinde yapılan motosiklet uygula-
masında kurallara uymayan
sürücülere ceza kesildi.   

Manİsa'nın Sarıgöl ilçesinin Çavuşlar Mahallesi'nde
çiftçilik yapan Ahmet Erdoğan 7 dekarlık üzüm bağında

salkım düzeltmesi yaptığı sırada asma kütüğünde olgunlaşan
üzümü fark etti. Üretici Erdoğan ilk kez böyle bir durumla
karşılaştığını belirtirken, omcada olan üzümle yüksekte olan
üzüm arasında hiçbir fark olmadığını söyledi.   

tarıM ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı,
su kullanımında tasarruf ve verimde artış

sağlayan sulama otomasyonu yatırımlarını ülke
geneline yaymak için çalışmaları sürdürdüklerini
bildirdi. Bakanlıktan yapılan açıklamaya göre,
Devlet Su İşleri Genel Müdürlüğü (DSİ), tar-
lalarda su tüketimini düşürerek israfı önleyen,
bitkilerin sağlıklı büyümesini sağlayan ve tarım-
sal üretim verimliliğini artıran sulama otomasy-
onu çalışmalarını sürdürüyor.

Meteorolojİ uzmanı Prof. Dr.
Orhan Şen, Türkiye ve Ege

genelinde önümüzdeki günlerde bekle-
nen sıcak hava dalgası hakkında
uyarılarda bulundu. Prof. Dr. Orhan
Şen, yaptığı açıklamada Doğu
Anadolu'nun güneyi dışında Türkiye
genelinde yağış beklenmediğini belirtti.
Önümüzdeki bir haftalık dönemde de
ülke genelinde yağış görünmüyor.
Ancak Pazartesi ve Salı günleri sıcak-
lıklar önemli ölçüde artacak.

Manİsa Emniyet Müdür-
lüğü, Kurban Bayramı ted-

birleri çerçevesinde
şehirlerarası terminalde kap-
samlı bir bilgilendirme çalış-
ması gerçekleştirdi. 25
otobüs firması ile seyahat
eden toplam 585 yolcuya,
emniyet kemerinin hayati
önemi anlatıldı ve bilgilendirici
broşürler dağıtıldı.
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Manisa’nın Salihli ilçesinde çıkan orman yangını, ekiplerin 14 saatlik müdahalesi sonrası kontrol altına alındı. 
feci yangında maddi kayıplar meydana gelirken, bölgede can kaybı yaşanmaması ise en büyük teselli oldu

Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman
yangını yaklaşık 14 saat sonra kontrol altına alındı.

yangın nedeniyle 2 mahalle boşaltılırken 4 ev, 1
ağıl, 2 motosiklet, 1 traktör, 1 iş makinesi kül oldu.

Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman
yangını yaklaşık 14 saat sonra kontrol altına alındı.

yangın nedeniyle 2 mahalle boşaltılırken 4 ev, 1
ağıl, 2 motosiklet, 1 traktör, 1 iş makinesi kül oldu.

SaLiHLi’dE yangın fELaKETi

Manisa Emniyeti’nden 
emniyet kemeri hatırlatması

Kabus Manisa ve İzmir’i sardı!
Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman yangını ekiplerin yoğun çalışmalarıyla kontrol
altına alındı. İzmir Orman Bölge Müdürlüğü de, İzmir ve Manisa’da orman yangınlarında artış
yaşandığına dikkat çekerek vatandaşları yangınlara karşı hassasiyet göstermeye çağırdı.

Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman yangını ekiplerin yoğun çalışmalarıyla kontrol
altına alındı. İzmir Orman Bölge Müdürlüğü de, İzmir ve Manisa’da orman yangınlarında artış
yaşandığına dikkat çekerek vatandaşları yangınlara karşı hassasiyet göstermeye çağırdı.

Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman yangını ekiplerin yoğun çalışmalarıyla kontrol
altına alındı. İzmir Orman Bölge Müdürlüğü de, İzmir ve Manisa’da orman yangınlarında artış
yaşandığına dikkat çekerek vatandaşları yangınlara karşı hassasiyet göstermeye çağırdı.

Hasan Onbaşı’nın 
torunlarından ziyaret

Manİsa'nın Yunan işgalinden
kurtuluşunda kente ilk giren öncü

birliklerinde yer alan ve şehit düşen
Beypazarlı Hasan Onbaşı'nın torunları
102 yıl sonra dedelerinin mezarını ve
isminin verildiği sokağı ziyaret etti.
Duygusal anlar yaşayan şehit torun-
larına Manisalı yerel tarihçi Erkan Ak-
balık eşlik etti.   

Ege Bölgesi için
aşırı sıcak uyarı!

Tarım ve Orman Bakanlığı’ndan
sulama kararı

Omcada yetişen üzüm salkımı şaşırttı

Manisa’da motosikletlere 
1 milyon TL ceza
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Hızlı ve Akcin ailelerinin
dünya evine giren evlatları
Ceren, Mustafa Mert’in nikahını
CHP’li Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Ferdi Zeyrek
kıydı. Üç dönem Akhisar Bele-
diye Başkanlığını üstlenen ar-
dından da AKP Manisa İl
Başkanlığını üstlenen Salih Hız-
lı’nın oğlu ile Akcin ailesinin kızı

Ceren’in görkemli düğününde
nikahı CHP’li Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek kıyarken genç çiftlerin
şahitliklerini ise 17 kişi üstlendi.

İstanbul yolu üzerinde bulu-
nan Ramiz Park Düğün Bahçe-
sindeki Ceren, Mustafa Mert
Hızlı çiftinin nikah törenine siya-
set-bürokrat ve iş dünyası ile
seçkin davetli topluluğu katılım
sağladı.

Hızlı ÇİFTİNİN 
MUTlUlUĞUNA
17 KİŞİDEN GÜR 
SESlE  ‘EVET’ 

Zülfiye Mehmet Emin Akcin
çifti ve Nergiz Salih Hızlı çifti
evlatları Ceren, Mustafa Mert
Hızlı’nın mutlu gününe katılan-
larla tek tek yakından ilgilendi.

Görkemli nikah törenin ger-
çekleştiği Ramiz Park Düğün
Bahçesine seçkin davetli toplu-
luğun tempolu alkışları ara-
sında giren Ceren, Mustafa
Mert Hızlı çiftinin nikah şahitleri
de uzun süre konuşulacak
isimlerden oluştu.

CHP’li Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi
Zeyrek’in kıydığı Ceren Mus-
tafa Mert Hızlı çiftinin nikahının
şahitliklerini üstlenen 17 kişinin
arasında MHP Grup Başkan
vekili ve Manisa Milletvekili
Erkan Akçay, AKP Milletvekilleri
Murat Baybatur, Tamer Akkal,
Manisa Vali Enver Ünlü ile Jan-
darma Komutanı Tuğgeneral
Zafer Tombul yer aldı.

CHP’li Yunusemre Belediye

Başkanı Semih Balaban, Baş-
kan yardımcısı Ali Kuyumcu,
Cumhur ittifakının tüm üyeleri-
nin katıldığı nikahta Ceren,
Mustafa Mert Hızlı çiftini Akhi-
sar’ın seçkin aile bireyleri yalnız
bırakmadı.

GÖzlER ONlARı ARADı 
AKP Grup Başkan vekili Ma-

nisa Milletvekili Bahadır Yenişe-
hirlioğlu, Milletvekili Ahmet
Mücahit Arınç görkemli nikaha
katılamadığı düğünde Adalet
Bakanlığı bünyesinde görevini

yürüten Ceren ile İnşaat Mühen-
disi Mustafa Mert Hızlı gece sü-
resince bir an olsun yerlerinde
oturmadı. Baba Salih Hızlı’da
düğüne katılan ve şehir dışında
olmaları nedeniyle çiçek yolla-
yanlara teşekkürlerini iletti. 

AK Parti Başkanı Salih Hızlı’nınAK Parti Başkanı Salih Hızlı’nın
oğlu dünya evine girdi
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 232 00 70

KÜBRA ECZANESİ 
0236 238 58 88

İLK UMUT ECZANESİ 

ÇİPİLLER ECZANESİ 

0543 461 41 07

0236 237 27 57

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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YENİ ECZANESİ 
1894 - Uluslararası Olimpiyat Komitesi, Olimpiyat oyunlarının dört yılda bir yapılması
kararını aldı.
1901 - Pablo Picasso'nun eserleri ilk defa sergilendi.
1910 - Japonya, Kore'yi istila etti.
1935 - Elektrik İşleri Etüt İdaresi Genel Müdürlüğü Kanunu kabul edildi.
1936 - Türkiye millî basketbol takımı ilk maçını Yunanistan ile yaptı, 49-12 galip geldi.
1938 - Toprak Mahsulleri Ofisi Kuruluş Kanunu kabul edildi.
1967 - İstanbul'da üniversite öğrencileri, Amerika Birleşik Devletleri 6. Filosunun ziyaretini
protesto etti.
1973 - 90 yaşındaki Eamon de Valera, İrlanda Cumhurbaşkanlığı görevinden ayrıldı.
1976 - 13. Altın Portakal Film Festivali’nde "En İyi Film Ödülü"nü, yönetmen Atıf Yılmaz’ın
Deli Yusuf filmi aldı.

GÜNÜN OLAYI

Bakan Yerlikaya tatilin acı bilançosunu açıkladı!
iÇiŞleri Bakanı Ali Yerli-

kaya, Kurban Bayramı tatilin-
deki trafik kazalarında 68
kişinin hayatını kaybettiğini, 9
bin 787 kişinin yaralandığını
bildirdi.   

Yerlikaya, sosyal medya
hesabından yaptığı açıkla-
mada, emniyet ve jandarma
trafik birimlerinin bayram tati-
lindeki denetimlerinin 24 saat
esasına göre sürdüğünü be-
lirtti. 

Bayram tatilinde dün 706
trafik kazası meydana geldi-
ğini ifade eden Yerlikaya, bu
kazalarda 6 kişinin hayatını
kaybettiğini, bin 97 kişinin de
yaralandığını aktardı. 

Yerlikaya, dün denetlenen
405 bin 88 araçtan 22 bin
975'ine hız ve radar işlemi, 37
bin 590'una ise diğer ihlaller-
den işlem yapıldığını bildirdi. 

Bayram tatilinin 8 gününde
meydana gelen trafik kazala-
rında hayatını kaybedenlerin
toplam 68, yaralananların ise 9
bin 787 olduğunu belirten Yer-
likaya, şunları kaydetti: 

"Aşırı hız yapmayalım.
Araçlarımızda da otobüslerde
de emniyet kemeri takmayı
ihmal etmeyelim. Trafik kural-
larına uyalım. Hayatını kaybe-
den vatandaşlarımıza Allah'tan
rahmet, yaralılarımıza acil şifa-
lar diliyorum." iHA 

Manisa Emniyeti’nden emniyet kemeri hatırlatması
Cansu MeriÇ

MAniSA Şehirlerarası
Terminalinde 25 otobüs fir-
masıyla seyahat eden 585
yolcuya emniyet kemerinin
önemi anlatıldı ve bilgilen-
dirici broşürler dağıtıldı.

Manisa Emniyet Mü-
dürlüğü, Kurban Bayramı

tedbirleri çerçevesinde şe-
hirlerarası terminalde kap-
samlı bir bilgilendirme
çalışması gerçekleştirdi.
25 otobüs firması ile seya-
hat eden toplam 585 yol-
cuya, emniyet kemerinin
hayati önemi anlatıldı ve
bilgilendirici broşürler da-
ğıtıldı.

Kurban Bayramı tatili-
nin sona ermesiyle birlikte
tatilciler yola düştü. Ma-
nisa Emniyet Müdürlüğü,
bayram tatilinde olası tra-
fik kazalarını önlemek ve
yol güvenliğini artırmak
amacıyla çeşitli tedbirler
aldı. Bu kapsamda, Trafik
Tescil ve Denetleme Şube

Müdürlüğü ekipleri, Ma-
nisa Şehirlerarası Termina-
linde etkin bir
bilgilendirme faaliyeti ger-
çekleştirdi.

25 otobüs firması ile
yapılan iş birliği sonu-
cunda, terminalde seyahat
eden 585 yolcuya emniyet
kemerinin önemi anlatıldı.
Ekipler, yolculara emniyet
kemerinin kazalardaki ko-
ruyucu etkisini vurgulayan
bilgilendirici broşürler da-
ğıttı. Emniyet kemeri kulla-
nımının, özellikle uzun
yolculuklarda hayati tehli-
keleri büyük ölçüde azalt-
tığına dikkat çekildi.

Yapılan bilgilendirmeler
sırasında, yolculara emni-
yet kemeri takmanın sa-
dece bir zorunluluk değil,
aynı zamanda hayati bir
önlem olduğu aktarıldı.
Emniyet kemeri takmanın,
kaza anında vücudun
sabit kalmasını sağlayarak
yaralanma riskini önemli
ölçüde azalttığı belirtildi.

Özel ArAÇlArA DA 
UYArI YAPIlDI

Kurban Bayramı'nın
yaklaşmasıyla birlikte

artan trafik yoğunluğuna
dikkat çeken Manisa Em-
niyet Müdürlüğü, vatan-
daşların güvenli bir şekilde
seyahat etmelerini sağla-
mak amacıyla bir dizi ted-
bir aldı. Bu kapsamda,
Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ve İlçe Trafik
birimleri, 22 Haziran 2024
günü 09:00-17:00 saatleri
arasında şehir genelinde
bilgilendirme çalışmaları
gerçekleştirdi.

Bilgilendirme kapsa-

mında, yolculara emniyet
kemeri takmanın ve seya-
hat boyunca emniyet ke-
merini çıkarmamanın
hayati önemi vurgulandı.
Ekipler, emniyet kemeri
kullanmanın kazalarda ya-
ralanma riskini büyük öl-
çüde azalttığını belirterek,
yolculuk boyunca kemer-
lerin mutlaka takılı kalması
gerektiğini hatırlattı.

Ayrıca, şoförlere yöne-
lik olarak trafikte daha dik-
katli ve duyarlı olmaları

gerektiği konusunda uyarı-
lar yapıldı. 

Şoförlere, araç kul-
lanma sürelerine uymaları,
uykusuz ve yorgun bir şe-
kilde araç kullanmamaları,
hız kurallarına ve diğer tra-
fik kurallarına uymaları ge-
rektiği anlatıldı. Bu
kuralların ihlali duru-
munda, hem kendi can
güvenliklerinin hem de
diğer yol kullanıcılarının
risk altında olacağına dik-
kat çekildi.

Manisa’da motosikletlilere 
1 milyon TL ceza

MAniSA İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü, İlçe Trafik birimleri ekipleri tarafından
il genelinde yapılan motosiklet uygulamasında kural-
lara uymayan sürücülere ceza kesildi.   

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme

Şube Müdürlüğü, İlçe Trafik birimleri ekipleri tarafından
il genelinde motosikletlere yönelik denetim yapıldı. 37
ekip 66 personel ile gerçekleştirilen “Motosiklet Özel
Denetimi”nde bin 883 araç ve sürücüsü kontrol edil-
miş, kusurlu görülen 600 araç ve sürücüsüne toplam 1
milyon 277 bin 393 TL idari para cezası uygulandı, 38
araç trafikten men edildi.  iHA

Ege Bölgesi için aşırı sıcak uyarısı!
Meteoroloji uzmanı Prof. Dr. Orhan Şen, Tür-

kiye ve Ege genelinde önümüzdeki günlerde beklenen
sıcak hava dalgası hakkında uyarılarda bulundu.

Prof. Dr. Orhan Şen, yaptığı açıklamada Doğu Ana-
dolu'nun güneyi dışında Türkiye genelinde yağış bek-
lenmediğini belirtti. Önümüzdeki bir haftalık dönemde
de ülke genelinde yağış görünmüyor. Ancak Pazartesi
ve Salı günleri sıcaklıklar önemli ölçüde artacak.

AŞIrI SICAKlAr KAPIDA
Bugünden itibaren üç gün boyunca İç Anadolu, İç

Ege, Akdeniz ve Karadeniz'in iç kesimleri, Doğu Ana-
dolu'nun batısı ve Trakya'da aşırı sıcaklar bekleniyor.
Prof. Dr. Şen, bu bölgelerde yaşayan vatandaşları dik-
katli olmaları konusunda uyardı. Özellikle yaşlılar, ço-
cuklar ve kronik hastalığı olanlar için bu sıcaklar risk
oluşturabilir. HAber MerKezi
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Cansu MERİÇ
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izmir Büyükşehir Beledi-
yesi ve şirketlerinin enerji ihti-
yacını yenilenebilir
kaynaklardan sağlamak için
kurulan İZENERJİ bünyesin-
deki İZETAŞ şirketi, Adana’nın
ardından Manisa’ya da enerji
temin etmeye başladı.

İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi’nin ekonomik kriz ve tasar-
ruf gerekliliğiyle enerji ihtiyacını
yenilenebilir kaynaklardan sağ-
lamak için iştiraki İZENERJİ
bünyesinde kurulan (İzmir Elek-
trik Tedarik Anonim Şirketi) İZE-
TAŞ şirketi, Adana Büyükşehir
Belediyesi Su ve Kanalizasyon
İdaresi’nin (Adana ASKİ) ardın-
dan Manisa Su ve Kanalizas-

yon İdaresi’ne de (MASKİ)
enerji tedarik ediyor.

ADAnA’nın 
ArDınDAn mAnisA

İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi’nin iştiraki İZETAŞ, adım-
larını hızlandırıyor. İZETAŞ, 1
Haziran 2024 tarihi itibariyle
Manisa’ya da enerji ulaştır-
maya başladı. Bu adımla bir-
likte yıllık yaklaşık 32 milyon
kilovat saat enerji tedariki sağ-
lanırken, yenilenebilir enerji
sertifikası sayesinde 15 bin
744 ton karbondioksit salımı-
nın önüne geçilecek. Ege
Orman Vakfı verilerine göre,
yaklaşık 38 bin 300 fidanın di-
kilmesi kadar doğaya fayda

sağlanacak. MASKİ elektrik
tedarikini İZETAŞ üzerinden
gerçekleştirecek.

İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi bünyesinde kurulan
yüzde 100 hissesi İZENERJİ
A.Ş.’ye ait İZETAŞ (İzmir Elek-
trik Tedarik Anonim Şirketi)
2041 yılına kadar elektrik te-
darik lisansı aldı. İzmir Büyük-
şehir Belediyesi ve
belediyenin şirketlerine ait bi-
naların elektrik ihtiyacının ye-
nilenebilir enerji
kaynaklarından sağlanması
için İZENERJİ bünyesinde ku-
rulan İZETAŞ, 2022 yılında
Adana’ya da enerji tedarikine
başlamıştı. Haber merkezi

İzmir’den Manisa’ya elektrik verilmeye başlandı  

GölmArmArA Belediye
Başkanı Cem Aykan, Merve
Sağsöz ve Mehmet Aras çifti-
nin nikahını kıydı. 

Gölmarmara Belediye Baş-
kanı Cem Aykan, Merve Sağ-
söz ve Mehmet Aras çiftinin
nikahını kıydı. Başkan Aykan ve
davetliler çiftin mutlu gününe
şahitlik ettiler. Cem Aykan,
nikâh töreni esnasında yaptığı
konuşmada, "Bu güzel çiftin
hayatlarının en önemli gününde
yanlarında olmak ve onları evli-
liğe adım attırmak benim için
büyük bir onurdur. Onlara ömür
boyu mutluluklar diliyorum." di-
yerek duygularını paylaştı.

Merve Sağsöz ve Mehmet
Aras çifti, bu özel günlerinde
yanlarında olan herkese teşek-
kür ederek, yeni hayatlarına
adım atmanın heyecanını ve
mutluluğunu paylaştı.

sÜnneT YemeĞine
KATılDı

Gölmarmara Belediye Baş-

kanı Cem Aykan, Nihat Ulu-
dağ'ın oğullarının sünnet dü-
ğünü yemeğine katılarak aileyi
tebrik etti ve iyi dileklerini iletti.
Katıldığı bu özel davette, aileye
tebriklerini ileten Başkan
Aykan, çocukların geleceği için
iyi dileklerde bulundu. Başkan
Aykan, "Evlatlarımızın yolu açık,
bahtı güzel olsun" diyerek, Ulu-
dağ ailesine ve tüm davetlilere
mutluluk ve sağlık temennile-
rinde bulundu.

Başkan Aykan’dan düğün mesaisiBaşkan Aykan’dan düğün mesaisi

mAnisA'nın Sarıgöl ilçesi-
nin Çavuşlar Mahallesi'nde çift-
çilik yapan Ahmet Erdoğan 7
dekarlık üzüm bağında salkım
düzeltmesi yaptığı sırada asma
kütüğünde olgunlaşan üzümü
fark etti. Üretici Erdoğan ilk kez
böyle bir durumla karşılaştığını
belirtirken, omcada olan
üzümle yüksekte olan üzüm
arasında hiçbir fark olmadığını
söyledi.   

Üzüm bağında salkım dü-
zeltmesi yaptığı sırada bir as-

manın omcasında (kütüğü)
oluşan üzüm salkımının yum-
ruk büyüklüğünde olduğunu
belirten üzüm üreticisi Ahmet
Erdoğan, "Bağımda Superiol
üzüm türü yetiştiriyoruz. Tem-
muz ayında satımına başlaya-
cağız. 

Bu nedenle salkımları dü-
zeltme yaparken omcasında
üzümü fark ettim. İlk kez ba-
ğımda böyle bir olayla karşı-
laştım. Bu bağın bereketi diye
düşündüm." dedi. iHA

Omcada yetişen üzüm salkımı şaşırttıOmcada yetişen üzüm salkımı şaşırttı

AlAşeHir Belediye Baş-
kanı Ahmet Öküzcüoğlu, yoğun

bir akşamda çeşitli nikah ve
nişan törenlerine katılarak çift-
lerin mutluluğunu paylaştı.

Alaşehir Belediye Başkanı

Ahmet Öküzcüoğlu, yoğun bir
akşam programı ile şehirdeki
çeşitli nikah ve nişan törenle-
rine katıldı. Belediye Başkanı,
belediye personelinden vatan-
daşlara kadar birçok çiftin en
mutlu günlerinde yanında ola-
rak hayırlı olsun dileklerini iletti.

Başkan Öküzcüoğlu, sosyal
medya hesabından paylaştığı
gönderi ile katıldığı etkinlikleri
duyurdu. Program kapsa-
mında, belediye personeli Sü-
meyra ile Mert çiftinin nikah
törenine katılarak mutlulukla-
rına ortak oldu. Ardından, Yeşil-
yurt Mahallesi'nde Hatice ve
Alican çiftinin nikah merasi-
minde yer aldı. Aynı akşam,
Ece ile Utku çiftinin nikah me-
rasimine de katılarak tebriklerini

iletti. Nur ve Emre çiftinin kına
gecesi törenine de katılan
Öküzcüoğlu, bu özel günle-
rinde çiftin yanında oldu. Yeşil-
yurt Mahallesi'nde Fatı ile Halis
çiftinin nişan töreninde de yer
alarak aileye iyi dileklerde bu-

lundu. Son olarak, Ayşegül ve
Hasan çiftinin nikah törenine
katılarak hayırlı olsun dileklerini
iletti.

Başkan Öküzcüoğlu, genç
çiftlerin mutluluklarına ortak
olurken, her birine iyi dileklerini

ileterek bu özel günlerinde yan-
larında olduğunu gösterdi.
Öküzcüoğlu, bu tür etkinliklere
katılarak hem vatandaşlarla
olan bağlarını güçlendirdi hem
de çiftlerin en mutlu günlerinde
yanlarında oldu.

Öküzcüoğlu’ndan yoğun trafikÖküzcüoğlu’ndan yoğun trafik

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara, çeşitli kamu kurum
ve kuruluşlarının temsilcilerini
ağırladı.

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara, bir dizi ziyaret için
şehrindeki önemli isimleri misa-
fir etti. Ziyarette, 25., 26., ve 27.
dönem AK Parti Manisa Millet-
vekili Uğur Aydemir, Cumhur-
başkanlığı İdari İşler Başkanlığı

Hukuk ve Mevzuat Genel Mü-
dürü Hakkı Susmaz, DHMİ
Genel Müdürlüğü İşletme Daire
Başkan Yardımcısı Kerim
Demir, EÜAŞ Genel Müdürlüğü
Şube Müdürü Sinan Kırca, Se-
lendi Esnaf ve Sanatkarlar
Kredi ve Kefalet Kooperatifi
Başkanı Adem Tosun ve Se-
lendi Ak Parti Eski İlçe Başkanı
Muhammed Akcan yer aldı.

Kara, ziyaretlerin kentin geli-
şimi ve projeleri üzerine verimli
görüşmelerle geçtiğini belirte-
rek, konuklarına Demirci'nin
geleceği için önemli adımların
atıldığını vurguladı. Belediye
olarak şehrin kalkınması için iş-
birliği içinde olduklarını ifade
eden Kara, ziyaretlerden duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi.
Haber merkezi

Erkan Kara ziyaretçilerini ağırladıErkan Kara ziyaretçilerini ağırladı



24 Haziran 2024 Pazartesi
GÜNCEL

Burhan AKDEMİR

5

manisa'nın Yunan işga-
linden kurtuluşunda kente ilk
giren öncü birliklerinde yer alan
ve şehit düşen Beypazarlı
Hasan Onbaşı'nın torunları 102
yıl sonra dedelerinin mezarını
ve isminin verildiği sokağı ziya-
ret etti. Duygusal anlar yaşayan

şehit torunlarına Manisalı yerel
tarihçi Erkan Akbalık eşlik etti.   

Ankara'nın Beypazarı ilçe-
sinden olan Hasan Onbaşı, 102
yıl önce Atatürk'ün kurduğu
ordu ile Yunan işgalinden kur-
tarmak için geldiği Manisa'da
arkadaşları ile birlikte şehadet

mertebesine ulaşarak Manisa
toprakları ebedi ikametgahları
oldu. Geçtiğimiz yıl İhlas Haber
Ajansı tarafından gündeme ge-
tirilen ve yerel tarihçi Erkan Ak-
balık'ın yoğun çabalarıyla
Manisa'nın kurtuluşunda ilk
şehit olan Aksaraylı Onbaşı
Zülfikar, Beypazarlı Onbaşı
Hasan, Bursalı Er İsmail ve
Yusuf oğlu İbrahim'in isimleri
Şehzadeler Belediyesi tarafın-
dan şehit düştükleri topraklar-
daki sokaklara verilerek
ölümsüzleştirildi.  

Çıkan haberler üzerine
Erkan Akbalık'a ulaşan Beypa-
zarlı Hasan Onbaşının torunu
öğretmen Ahmet Örücü, eşi
Dilek ve oğlu Balamir Kaan
Örücü ile birlikte görev yaptığı
İstanbul Kartal'dan Manisa'ya
gelerek Erkan Akbalık ile bu-
luştu. İlk olarak dedesinin şehit
düştüğü yerde yapılan ve gü-
nümüze kadar korunan şehitli-
ğini ardından naaşının taşındığı

Manisa Garnizon Komutanlığı
Şehitliğindeki anıt mezarını ve
şehit dedesinin isminin verildiği
sokağı ziyaret etti. Ziyaretleri sı-
rasında şehit mezarlarının ilk ol-
duğu yerde yaşayan yaşlıların
hatıralarını dinleyen şehit torun-
ları duygu dolu anlar yaşadı. İs-
tanbul'da yaşamalarına
rağmen ata toprakları olan
Beypazarı'na da sık sık gittikle-

rini anlatan Ahmet Örücü, tüm
şehitleri rahmetle andıklarını
belirterek dedelerinin isminin
sokağa verilmesinde emeği
geçen başta Erkan Akbalık
olmak üzere tüm Manisalılara
teşekkür etti. 

Gerçekleşen ziyaret hak-
kında açıklamalarda bulunan
yerel tarihçi ve araştırmacı
Erkan Akbalık, "Konu ile ilgili

yazdığımız yazılar sonucu ta-
nıştığımız şehidimizin torunu
Ahmet Bey ve değerli ailesi de-
delerini ziyarete geldi. Ziyaret-
lerinden biz çok mutlu olduk,
eminim ki şehidimiz daha fazla
mutlu olmuştur. O günleri tek-
rar yaşadık. Şehitlerimizin ruh-
ları şad, geride kalanların
ömürleri bereketli, sağlıklı ve
uzun olsun." dedi. iha

Hasan Onbaşı’nın torunlarından
duygusal ziyaret
Hasan Onbaşı’nın torunlarından
duygusal ziyaret

kaymakam Yağmur Şim-
şek'in önderliğinde oluşturulan

heyet, şehitlerimizi ve gazileri-
mizi kabirleri başında dualarla
andı. 

Pazar düzenlenen anma tö-

reninde, vatanımız için canlarını
feda eden aziz şehitlerimiz ve
kahraman gazilerimiz minnetle
yad edildi. 

Törene Kaymakam Şim-
şek'in yanı sıra, ilçemiz proto-
kol üyeleri, şehit ve gazi aileleri
ile vatandaşlar katıldı. 

Kabirler tek tek ziyaret edi-
lerek, dualar edildi ve karanfil
bırakıldı. Kaymakam Şimşek
yaptığı konuşmada, “Şehitleri-
miz ve gazilerimiz, vatanımızın
bölünmez bütünlüğünün temi-
natıdır. Onları asla unutmaya-
cağız ve daima minnetle
anacağız” ifadelerini kullandı. 

Anma töreni, şehitlerimiz ve
gazilerimizin ruhlarına okunan
duaların ardından sona erdi.

Kaymakam Şimşek’ten şehitler ve
gaziler için anma töreni

Kaymakam Şimşek’ten şehitler ve
gaziler için anma töreni

Bakan Tekin, Kanal 7 tel-
evizyonunda canlı yayınlanan
Başkent Kulisi programında
eğitim gündemine ilişkin değer-
lendirmelerde bulundu, soruları
yanıtladı.

Yeni eğitim öğretim döne-
minde sınıf tekrarı ve devam-
sızlıkla ilgili yapılan yeni
düzenlemelerle ilgili görüşü so-
rulan Tekin, tüm bu taleplerin
öğretmenlerden geldiğini an-
lattı.

Yusuf Tekin, "Bir yılın so-
nunda devamsızlıkta çok ciddi
mesafe katettik. Yani yüzde
30'a yakın devamsızlık oranla-
rında azalma ortaya çıktı." diye
konuştu.

Türkçe derslerinde çocukla-
rın kendilerini daha fazla kelime
kullanarak ifade edebilmelerini,
daha iyi anlatımlar yapmalarını
istediklerini ve bu konuda ön-
lemler aldıklarını hatırlatan
Tekin, başlangıçta öğrencilerin
alınan bu karara biraz tepki
gösterdiğini fakat yıl sonu itiba-
rıyla okulları ziyaretlerinde "iyi
ki yaptınız" söylemleriyle karşı
karşıya kaldıklarını aktardı.

Tekin, uluslararası arenada
İngilizce becerilerini tespit ede-
bilecek sınavlar bulunduğunu
ancak Türkçe becerilerinin öl-
çüleceği uluslararası bir sınav
olmadığını dile getirerek, bu ko-
nuda uluslararası onay aldıkla-
rını ve Bakanlık olarak bunu
ölçebilecek durumda oldukla-
rını söyledi.

"Devamsızlıkla ilgili 
esneklik yapacağımız 

Bir şey yok"
Bakan Tekin, devamsızlıkla

ilgili bir esnekliğin olup olmaya-
cağına ilişkin soru üzerine, "Es-
neklik yapacağımız bir şey yok.

Zaten yıl içerisinde öğrenci ar-
kadaşlarımıza özürlü ve özür-
süz olarak bir devamsızlık
tanımı yaptık." dedi.

Çocukların okul dışında
başka ortamlarda vakit geçir-
melerini doğru bulmadığını be-
lirten Tekin, "O yüzden bu
konuda kararlı olarak devam
edeceğiz." değerlendirmesini
yaptı.

"yeni müfreDatla 
ilgili kitaplar, eylül 

itiBarıyla hazır 
olacak"

Bakan Tekin, yeni müfre-
data ilişkin soru üzerine, prog-
ramı değişen 26 dersle ilgili
ders kitap yazım sürecinin
devam ettiğini, eylül ayı itiba-
rıyla bütün kitapların hazır hale
geleceğini bildiridi.

Bütün öğretmenlerin yarın-
dan itibaren mesleki çalışma
programlarının başlayacağını
hatırlatan Tekin, "Burada da
bütün öğretmenlerimize deği-
şen müfredatla ilgili genel bir
bilgilendirme ayrıca yapacağız
ama 720 bin öğretmen önü-
müzdeki yıl yeni müfredata
göre ders okutacak, öğretmen-
lik yapacak arkadaşlarımız da
yeni müfredatla ilgili olarak bir
eğitim süreci alacaklar." ifade-
sini kullandı.

Tekin, tarih derslerinde
Cumhuriyet ile Osmanlı arasın-
daki köprüyü oluşturmaya ça-
lıştıklarına yönelik sözlerinin
anımsatılması üzerine, "Dün-
yada hemen hemen çok az sa-
yıda millete nasip olmuş
binlerce yıllık devlet geleneğine
sahip bir topluluğuz. Türk mille-
tinin böyle bir yapısı var. Niye
biz bunu bir noktada kopartıp
bütün bu geçmişi inkar ederek

bu zenginliğimizden vazgeçe-
lim?" değerlendirmesinde bu-
lundu.

Müfredatta dayanışmayı ve
toplumsal birlikteliği oluşturabi-
lecek özelliklerin bulunmasının
önemine işaret eden Tekin,
şöyle konuştu:

"Bunu yapmamız Cumhuri-
yet'i güçlendirir. Bunu yapma-
mız Cumhuriyet'le beraber
gelen demokratik yapıyı güç-
lendirir. Çünkü bunun öncesi-
nin var olduğunu kabul
etmemiz gerekiyor. Ben dolayı-
sıyla hem tarih hem de inkılap
tarihi ile ilgili müfredatımızın ço-
cuklarımıza bu anlamda böyle
bir bilinç katmasını arzu ediyo-
rum. Toplumu bir arada tutacak
referans değerleri güçlendire-
lim, buralarda bir çatlama ol-
masın. Onun dışındaki tali
konularda siyasal düşünceleri-
miz, bakış açılarımız kuşkusuz
farklılaşacaktır. Ama asgari
müştereklerimizi oluşturup bu
milleti bir arada tutacak o as-
gari müşterekleri gelecek ku-
şaklara aksettirmek istiyoruz."

"sistem Buna 
müsaaDe etmez"

Bakan Tekin, Milli Eğitim
Bakanlığına atanacak 20 bin
öğretmen için uygulanacak
mülakat sürecine ilişkin de
açıklamalarda bulundu.

"Mülakatla alakalı kimse
kimseye torpil yapamayacak
mı? Siz yapmazsınız da mesela
Bakanlık muhtesinde görevli,
pozisyon sahibi bir kişiye gitti,
'mülakata gireceğim, yardımcı
ol bana' dedi. Yok mudur
bunun bir yolu?" sorusu üze-
rine Tekin, "Yok. Ben dahil hiç
kimse yapamaz. Sistem buna
müsaade etmez. Bir tane dahi

'bana çocuğum mülakata gire-
cek yardımcı olur musun?' şek-
linde bir isim gelmedi bugüne
kadar. Başkasına da gidemez-
ler. Milletvekillerimiz dahil hiç
kimse bize böyle bir talepte bu-
lunmadı şu ana kadar. Çünkü
ben bu sınavın objektif, şeffaf,
adil ve güvenilir olabilmesi için
her türlü tedbiri aldığımızı dü-
şünüyorum." ifadelerini kul-
landı.

Tüm süreci elektroik or-
tamda takip edeceklerini, alı-
nan tüm önlemlere rağmen
öngöremedikleri bir biçimde
adaletsizliğe sebebiyet verecek
her kim olursa hiç tereddüt et-
meden gereğini yapacağını bil-
diren Tekin, "Müsaade
etmeyeceğiz böyle bir şeye.
Bunun altını çizerek söylüyo-
rum." dedi.

"eğitim
fakülteleriyle çok 

Daha yakın Bir 
çalışma ortamınDa 

Bulunacağız"
Tekin, Öğretmenlik Meslek

Kanunu ile kurulması planlanan
Milli Eğitim Akademisi'ne ilişkin
soru üzerine de belli periyot-

larla Türkiye'de öğretmen ye-
tiştirme metodolojisinin değişti-
ğini, dünyada da artık lisans
eğitiminin yanına öğretmen
olmak için gerekli formasyon-
ları, gerekli birikimi ya da eği-
timi istihdam edecek yapılarla
ilgili süreç bulunduğunu anlattı.

Lisans eğitimini bitirenlere
600 saate kadar eğitim veren
ülkelerin bulunduğuna işaret
eden Tekin, "Lisansı bitiren ar-
kadaşımız, Milli Eğitim Bakan-
lığı bünyesindeki okullarda
toplam uygulama eğitimini al-
dığı saat 90 saat. Milli Eğitim
Akademisi, sadece ve sadece
öğretmen adayları için değil,
aynı zamanda halihazırda bizim
öğretmenimiz olan arkadaşları-
mızın hizmet içi eğitimlerinin de
planlanacağı, organize edile-
ceği bir yer. Burası aynı za-
manda Bakanlık bünyesindeki
eğitim kurumu yöneticisi ola-
rak çalışan, yani okul müdürü,
müdür yardımcısı ve benzeri
görevlerde bulunan arkadaşla-
rımızın eğitileceği yer." bilgile-
rini paylaştı.

Bakan Tekin, akademinin
aynı zamanda diğer kamu ku-

rumları ya da özel kurumlara
da eğitim verebilecek bir alt-
yapıya sahip olduğuna işaret
ederek, şunları kaydetti:

"Bu kadar büyük bir iş yü-
künü Milli Eğitim Bakanlığının
tek başına yapması mümkün
değil. Dolayısıyla biz burada
eğitim fakültelerini ya da her-
hangi bir fakülteyi işlevsiz bı-
rakmak yerine onlarla çok
daha yakın bir çalışma orta-
mında bulunacağız. Buradaki
eğitimi biz vereceğiz demiyo-
ruz. Biz buradaki eğitimi zaten
eğitim fakültelerinden ya da il-
gili fakültelerden öğretim üyesi
arkadaşlarımızla buralardaki
akademisyen arkadaşlarımızla
beraber yürüteceğimizi söylü-
yoruz. Eğitim fakülteleriyle,
üniversitelerle genel olarak
çok sağlıklı bir iletişim kurabi-
leceğimiz bir mekanizma bu-
rası. Burası kurulduktan sonra
taşra birimleriyle beraber Tür-
kiye'nin her tarafındaki üniver-
sitelerin, bu üniversitelerde
çalışan öğretim üyesi arka-
daşlarımızın sürece destek
olacağı bir zemin oluşturuyo-
ruz." aa

Bakan Tekin: Bir yılın sonunda devamsızlıkta
yüzde 30 azalma oldu!
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MAnisA’nın Salihli ilçe-
sinde başlayan orman yangını
yaklaşık 14 saat sonra kontrol
altına alındı. Yangın nedeniyle 2
mahalle boşaltılırken 4 ev, 1
ağıl, 2 motosiklet, 1 traktör, 1 iş
makinesi kül oldu.

Manisa’nın Salihli ilçesi Di-
bekdağı mevkiinde iki mahal-
lede etkili olan yangın, yaklaşık
14 saat süren çalışmalar so-
nucu gece kontrol altına alındı.
Yangında 4 ev, 1 ağıl, 2 moto-
siklet, 1 traktör, 1 iş makinesi
yanarken, 1 büyükbaş hayvan
da telef oldu.

2 MAHALLE tAHLiYE
EDiLDi

Salihli ilçesi Dibek Dağı
mevkiindeki ormanlık alanda
yangın meydana geldi. Orman-
lık alandan dumanların yüksel-
mesi üzerine bölgeye Orman
İşletme Müdürlüğü ve Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Dairesi Başkanlığı ekipleri sevk
edildi. Büyüyen yangına 51
söndürme ekibi, 9 hava aracı, 9
iş makinası ve 337 personel ile
müdahale başlatıldı. Uzun
süren çalışmalar sonucu yan-
gın bu sabah saatlerinde kont-
rol altına alındı. Soğutma
çalışmalarının devam ettiği
yangının 2 mahalleyi tehdit et-
mesi nedeniyle mahalleler tah-
liye edildi.

HAsAr tEsPit 
ÇALıŞMAsı YAPıLDı

Yangın, havadan ve kara-
dan yaklaşık 14 saat süren mü-
dahaleyle gece saat 01.00
sıralarında kontrol altına alındı.
Bölgede soğutma çalışmaları
sürerken, yangında ilk belirle-
melere göre 300 hektar alan
zarar gördü. Yangında 4 ev, 1
ağıl, 2 motosiklet, 1 traktör, 1 iş
makinesi yanarken, 1 büyük-
baş hayvan da telef oldu. So-
ğutma çalışmalarının devam
ettiği bölgede Salihli Kayma-
kamlığı Sosyal Yardımlaşma ve

Dayanışma Vakfı’na bağlı ekip-
ler hasar tespit çalışması baş-
lattı.

MAnisA VALiLiĞi 
AÇıKLAMA YAPtı

Manisa Valiliği’nden yangın
devam ederken mahallelerin
boşaltılması ile ilgili yapılan
açıklamada, “İlimiz Salihli ilçesi
Yağbasan Mahallesi ve Kara-
savcı Mahallesi'nde makilik
alanda çıkan yangına 51 sön-
dürme ekibi, 9 hava aracı, 9 iş
makinası ve 337 personel
ile müdahale devam
etmektedir. 2 ma-
hallemiz tedbir
amaçlı boşal-
tılmış olup,
vatandaşları-
mız misafir-
hanelere ve
yakınlarının
yanına yerleşti-
rilmiştir. Yangına
müdahale sırasında
yaralanan 3 personelimizin
tedavileri yapılarak taburcu
edilmişlerdir. 3 personelimiz
haricinde yangın sebebiyle ya-
ralanan ve hayatını kaybeden
vatandaşımız bulunmamakta-
dır. An itibariyle yangın sebe-
biyle yerleşim yerlerinde

herhangi bir tehlike söz konusu
değildir. Bugün ilimiz Akhisar il-
çesi Kapaklı Mahallesi, Saru-
hanlı ilçesi Apak ve Yılmaz
mahalleleri, Kula ilçesi Güver-
cinlik Mahallesi'nde meydana
gelen yangınlar ise kontrol al-
tına alınmış olup, soğutma ça-
lışmaları yürütülmektedir”
denildi.

“HEr ŞEY KÜL OLDU”
Evi yanan İbrahim Bilal, “Bu

yangında en çok hasarı mahal-
lemiz gördü. Benim evim de ta-
mamen kullanılamaz hale geldi.
Yangın sırasında babam ile
şehir dışında idim. Mahalleye
geldiğimizde evimiz çoktan
yanmıştı ve mahalle de tahliye
edilmişti. Evimiz, traktörümüz,
her şeyimiz yanmış. Çok üzgü-
nüz” dedi.

“BÜYÜK Bir AFEt 
YAŞADıK”

Büyük bir yangın felaketi
yaşadıklarını belirten Salihli’nin
Karasavcı Mahalle Muhtarı
Adem Helvacı ise, “Dün öğle
saatlerinde mahallemiz yakınla-
rında bir orman yangını çıktı.
Yangın, rüzgarın da etkisiyle bir
anda büyüdü ve mahallemizin
içine kadar girdi. Gördüğünüz
gibi büyük bir felaket yaşadık.
Mahallemizde 4 evde hasar
meydana geldi. Ayrıca tarım
aletleri, iş makinaları, motosik-
letler, tarım alanları da yandı”
dedi. Yangının çıkış nedeni
araştırılıyor.

BAKAn YUMAKLı'DAn 
MAnisA'YA 'GEÇMiŞ 
OLsUn' tELEFOnU

Manisa Valisi Enver Ünlü,
Salihli ilçesi Dibekdağı mevki-

inde çıkan yangında ilk be-
lirlemelere göre

yaklaşık 300 hek-
tar alanın zarar
gördüğü böl-
gelerde ince-
leme yaptı.
Öte yandan,
Tarım ve

Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı

da Vali Ünlü'yü te-
lefonla arayıp, yan-

gından etkilenen
vatandaşlara 'geçmiş olsun' di-
leğinde bulundu.

MAnisA VALisi 
BÖLGEDE

inCELEME YAPtı
Her iki mahallede zarar

gören alanlarda incelemelerde

bulunan Vali Ünlü, "Yangın ne-
deniyle her iki mahallemizdeki
vatandaşlarımızı tahliye etmiş-
tik. Şu an itibarıyla yangın ta-
mamen söndürüldü ancak
sahada soğutma çalışmaları-
mız devam ediyor. Kısa süre
içerisinde Manisa'nın birçok
noktasında 7-8 yangın oldu.
Bugün ise Kula ve Köprübaşı il-
çelerimizde yangınlar vardı ve
kısa sürede söndürüldü. Bizler
için önemli olan vatandaşları-
mızın can güvenliği. Yangın
söndürme çalışmalarımız esna-
sında 3 personelimiz yangın-
dan etkilenmişti. Onların da
tedavileri tamamlandı ve ta-
burcu oldular. Sahada, 337
personelin yanı sıra 700'ün
üzerinde gönüllü vatandaşımız
cansiparane bir şekilde müca-
dele etti. Eli makine tutan, ekip-
man tutan herkes yangın
bölgesine geldi. En büyük te-
sellimiz can kaybımızın olma-
ması. Yangın sebebiyle metruk
3 tane evimiz ile kullanılan bir
tane evimiz zarar gördü. Ayrıca
bir adet traktör ile motosikletle
ekipmanlar da hasar gördü. Bu
zararları en kısa sürede gidere-
ceğiz. Tüm kurumların desteği
ile bütün zararı telafi edeceğiz.
Ekili alanlarımızdaki zararlarla
ilgili de yine ilgili kurumlarımız
gerekli çalışmalara başlamış
durumda" dedi.

“DUYArLı OLALıM,
CiĞErLEriMiZ 

YAnMAsın”
Manisa Valisi Enver Ünlü,

yangınlara karşı vatandaşlara
dikkatli olmaları yönünde çağ-
rıda bulunurken, “Vatandaşları-
mızdan tek ricam,
yangınlarımızı önleme amacıyla
tüm yasaklama kararlarına uy-

malarıdır. Yangının en büyük
sebebi, anız, izmarit, cam kırık-
ları, elektrik telleri, trafolar ve
tarımsal faaliyetlerdir. Lütfen bu
konuda duyarlı olalım, dikkatli
olalım. Rabbim bir daha bu tür
afetler yaşatmasın. Büyük bir
işbirliği ve fedakarlık gösteren
tüm kamu kurum ve kuruluşla-
rımıza çok teşekkür ediyorum”
dedi. Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı da Manisa Va-
lisi Enver Ünlü’yü telefonla ara-
yarak, iki mahalledeki
vatandaşlara geçmiş olsun di-
leklerini iletti.   

Manisa Valisi Enver Ünlü ile

Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, Manisa İl Jan-
darma Komutanı Tuğgeneral
Zafer Tombul, Salihli Kayma-
kamı Mehmet Kamil Sağlam, İl
Tarım ve Orman Müdürü Metin
Öztürk, Afet ve Acil Durum Mü-
dürlüğü (AFAD) İl Müdürü
Osman Pıhtılı, Salihli Belediye
Başkanı Mazlum Nurlu, Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanı Gürhan İnal, Sa-
lihli Orman İşletme Müdürü
Mehmet Durak ile beraberin-
deki heyet daha sonra yanan
bölgelerde incelemelerde bu-
lundu. Haber Merkezi

Salihli’de yangın felaketiSalihli’de yangın felaketi

AK PArti MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Mücahit
Arınç Salihli’de çıkan yangınla
ilgili açıklamalarda bulundu.
Yüksek sıcaklık ve düşük nem

sebebiyle yurdun dört bir ya-
nında çıkan yangınlar hayatı
olumsuz etkilemeye devam
ediyor. Dün öğlen saatlerinde
Salihli’nin Yağbasan mahalle-
sinde başlayan ve gün bo-
yunca süren yangın birçok

hayvanın telef olmasına ve bir-
çok tarım arazisinin yok olma-
sına sebep oldu.

AK Parti MKYK Üyesi ve
Manisa Milletvekili Mücahit
Arınç, yangın çıktığı ilk andan
itibaren kamuoyunu sosyal

medya hesaplarından paylaş-
tığı mesajlarla bilgilendirdi. Yan-
gına müdahale eden ekiplere
çevre illerden takviye yapıl-
ması için çalışmalar yürü-
ten Arınç, yangın
kontrol altına alındık-
tan sonra bir açık-
lama da
gerçekleştirdi.

“Bu Mani-
sa’mızda son bir
hafta içinde müca-
dele ettiğimiz beşinci
yangın. Hem mevsim
şartları hem de yangınla-
rın çıktığı araziler yangınla
mücadele etmemizi zorlaştırı-
yor. İlk olarak tüm vatandaşları-
mızın yangına sebep olmamak
için azami hassasiyet göster-
mesini istiyorum” diyen Arınç
yangınla mücadele eden ekip-

lere de hem geçmiş olsun di-
leklerini sundu hem de teşek-
kürlerini iletti.

“Salihli’deki yangında
yaralanan ve tedavileri

tamamlanarak ta-
burcu olan perso-
nellerimize geçmiş
olsun dileklerimi
sunuyorum” diye-
rek açıklamasına
devam eden Arınç,
“Yangının ilk saat-

lerinden itibaren Sa-
lihli Kaymakamımız

Mehmet Kamil Sağlam,
Salihli Belediye Başkanımız

Mazlum Nurlu ve Tarım İl Mü-
dürümüz Metin Öztürk ile sü-
rekli irtibat halinde olduk. An
itibariyle bölgede hasar tespit
çalışmalarımız başladı. Kendi-
leri bu çalışmaları yakında takip

ediyor, bizleri de bilgilendiriyor-
lar. Çiftçilerimizin hem mahsul
hem de hayvan olarak kayıpları
olduğunu biliyoruz. Kayıpları
telafi edebilmek için gerekli ön-
lemleri hemen alacak destek
olabilmek adına kurumlarımızın
üzerine düşen görevleri yap-
malarını sağlayacağız” dedi.

Geçtiğimiz senelerde de
hem Manisa’da hem de Türki-
ye’nin farklı bölgelerinde ben-
zer doğal afetlerle
karşılaşıldığını hatırlatan Arınç,
“Bizler bu tarz afetlerden birlik
ve beraberliğe sarılarak daha
güçlü çıkan büyük bir milletiz.
Yaralarımızı hep birlikte saraca-
ğız. Devletimiz ve hükümetimiz
çiftçimizin yanında. Bu kötü
günleri en kısa sürede geride
bırakacağız” diyerek sözlerini
tamamladı.

“Yaralarımızı birlikte saracağız”“Yaralarımızı birlikte saracağız”
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YaZ aylarında sıcaklıkların
rekor seviyelere çıkmasıyla
birlikte orman yangınları da
artış gösteriyor. Manisa'nın
Salihli ilçesinde Dibek Da-
ğı'nda başlayan yangın, rüz-
garın etkisiyle Karasavcı ve
Yağbasan mahallelerine sıç-
radı. Gece boyunca müdahale
edilen yangın, sabahın ilk sa-
atlerinde tamamen kontrol al-
tına alınabildi. İzmir Orman
Bölge Müdürlüğü, İzmir ve
Manisa'da orman yangınla-
rında artış yaşandığına vurgu
yaptı.

Yaz mevsiminin gelmesiyle
birlikte peş peşe yangın ha-
berleri birbirini takip ediyor.
Manisa’nın Salihli ilçesinde
yangın kontrol altına alındı.
İzmir Orman Bölge Müdür-
lüğü, İzmir ve Manisa illeri için
2024 yılında meydana gelen
yangınlarla ilgili verileri pay-
laştı. İzmir OGM, 2024 yılında
45 adet orman yangını ve 120
adet kırsal yangını olmak
üzere toplam 165 adet yan-
gına müdahale edildiğini açık-
larken orman yangınlarında
geçen yıla oranla yüzde yüz
artış olduğu gözlendi. Müdür-
lük, vatandaşları yangınlara

karşı hassasiyet gösterme
çağrısında da bulundu.

GEÇEn YıLa GÖRE 
ORMan YanGınLaRında 

aRTıŞ YÜZdE YÜZ 
İzmir Orman Bölge Müdür-

lüğü, İzmir ve Manisa illerinde
1-21 Haziran tarihleri arasında
çıkan yangınlarla ilgili bilgilen-
dirme yaparak bugünlerde yan-
gınlara karşı dikkatli olunması
konusunda vatandaşları uyardı.
Müdürlüğün yaptığı bilgilendir-
mede İzmir ve Manisa’da 1-21
Haziran tarihleri arasında 45
adet orman yangını ve 120
adet kırsal yangını olmak üzere
toplam 165 adet yangına mü-
dahale edildiği aktarıldı.

iZMiR BÖLGE 
MÜdÜRLÜĞÜndEn 

ORManLaRın 
KaHRaManLaRına 

TEŞEKKÜR 
Yapılan açıklamada ormanın

kahramanlarına teşekkür eden
İzmir Bölge Müdürlüğü, şu ifa-
deleri kullandı: “7/24, hızlı ve
etkin müdahale ederek özve-
riyle kontrol altına alan ormanın
kahramanlarına teşekkür ede-
riz. Hava sıcaklıklarının yüksek,
nem oranın düşük olduğu, kuv-
vetli rüzgârlı olan bugünlerde
lütfen yangınlara karşı hassas
olalım.”

Salihli ilçesi Dibek dağında

başlayan 500’ün üzerinde va-
tandaşın yaşadığı Karasavcı ve
Yağbasan mahallerinin tahliye
edilmesine neden olan orman
yangınında CHP’li Salihli Bele-
diye Başkanı Mazlum Nurlu,
tüm ekibini yangın bölgesine
yönlendirdi. 

Başkan Nurlu, evleri ve ta-
rımsal ekipmanları yanan köy-
lülerin dertlerini yerinde
dinleyerek “Tüm yaralarımızı
birlikte saracağız. Rabbim
daha büyük felaketlerden koru-
sun” dedi.

Manisa’nın Salihli ilçesinde başlayan orman yangını ekiplerin yoğun çalışmalarıyla kontrol altına alındı… İzmir Orman Bölge Müdürlüğü
de, İzmir ve Manisa’da orman yangınlarında artış yaşandığına dikkat çekerek vatandaşları yangınlara karşı hassasiyet göstermeye çağırdı

Manisa’da geçen yıl hazi-
ran ayında 850 olan yangın va-
kası bin 739’a çıktı. Bunlardan
bin 164’ünün ot ve anız yan-
gını, 57’sinin orman yangını,
518 tanesinin de ev ve iş yerle-
rinde olan yangınlar olduğu öğ-
renildi.

Salihli ilçesinde cuma günü
öğle saatlerinde Yağbasan ile
Karasavcı mahalleleri arasın-
daki makilik alanda çıkan yan-
gına Manisa Büyükşehir
Belediyesi itfaiye ekiplerinin 14

arazöz, 6 tanker, 2 ekskavatör,
yakın tankeri ve 44 personel ile
söndürme çalışmalarına destek
verirken bölgede incelemelerde
bulunan Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
yaptığı açıklamada geçen yıl
haziran ayında 850 olan yangın
vakasının şu an itibarıyla bin
739’a çıktığını söyledi. 

Bunlardan bin 164’ünün ot
ve anız yangını, 57’sinin orman
yangını, 518 tanesinin de ev ve
iş yerlerinde olan yangınlar ol-

duğunu kaydeden Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek, “Geçen yılın yak-
laşık 2 katından fazla yangın
olayı ile karşı karşıyayız” diye-
rek tüm personelin yangınlara
karşı 7/24 hazır beklediğini
ifade etti.

“sOn 1 aYda ÇOK aRTıŞ
GÖsTERdi”

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek yaptığı açıklamada, “Bu tip
yangın ve doğal afetler Ma-

nisa’mızda ve ülkemizde son 1
ayda çok artış gösterdi. Çok
şükür sevinecek bir noktamız
var. Salihli ilçemizde can kaybı-
nın olmaması meydana gelen
yangında bizleri sevindiren yan
oldu. Bundan sonraki aylarda
iklim değişikliği ve hava sıcak-
lıklarının mevsim normallerinin
üstünde seyretmesinden dolayı
bu tip yangın olaylarını tahmi-
nen yaşayacağız. Bütün ku-
rumlarımız 7/24 hazır kıta
bekliyor. Ama daha da önemlisi
hep birlikte, topyekûn müca-
dele etmemiz ve halkımızın da
bu bilince ulaşmasıdır. Ma-
nisa’mızın, iklim değişikliklerin-
den dolayı çok az yağmur
alması otlarımızın kurumasına
sebep oldu. 

Manisa, yangınlardan en
çok etkilenen illerin başında
geliyor. Geçen yıl bu ay 850
olan yangın vakası şu an itiba-
rıyla bin 739’a çıktı. Bunlardan
bin 164’ü ot ve anız yangını,
57’si orman yangını, 518 tanesi
de ev ve iş yerlerinde olan yan-
gınlardır. Geçen yılın yaklaşık 2
katından fazla yangın olayı ile

karşı karşıyayız.” dedi. 
“BiLinÇLi OLURsaK 

aFETLERin ÜsTEsindEn 
GELiRiZ” 

Başkan Zeyrek, yangınlara
dikkat çekerek, “Bu tip olaylar
bu yaz her zaman gündemi-
mizde olacak. Bu sabah Şeh-
zadeler ilçemizde, Kula ve
Köprübaşı ilçemizde bir yan-
gın meydana geldi. Bize
düşen görev ise bilinçli olmalı-
yız. Özellikle ot ve anızları yak-
mamamız gerekiyor. Sigara
izmaritleri ve cam şişeleri kı-
rıklarını gördüğümüz yerde
toplamamız gerekiyor. Bunlar

yangına sebep olan araçların
başında geliyor. Hem Manisa
Büyükşehir Belediyesi hem
devletimiz vatandaşımızın her
zaman yanındayız. Bugüne
kadar nasıl kullandıysak, bun-
dan sonra da tüm imkanları-
mızla halkımızın yanında
olacağız. Önemli olan tek
vücut olmamız, topyekun mü-
cadele etmemizdir. Allah bete-
rinden korusun, bu bilinçle de
bu afetlerin hepsinin üstesin-
den geleceğiz. Vatandaşları-
mıza geçmiş olsun dileklerimi
iletiyorum” diye konuştu.
Haber Merkezi

Manisa’da yangınlar 2 kat arttı   Manisa’da yangınlar 2 kat arttı   

Manisa’nın Kula ilçesinde
makilik alanda çıkan ve orman-
lık alan ile yerleşim yerlerini de
tehdit eden yangın, itfaiye ve

orman ekiplerinin zamanında
müdahalesi ile kontrol altına
alındı. Yangında 5 dönüm ma-
kilik alan zarar gördü.   

Kula ilçesinde makilik
alanda çıkan yangın bölge sa-
kinlerini korkuttu. Rüzgârın da
etkisiyle kısa sürede çevreye
yayılan ve ormanlık alan ile yer-
leşim yerlerini tehdit eden yan-
gını gören vatandaşlar bir
yandan yangına müdahale
ederken, bir yandan da du-
rumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne
bildirdi. Kısa sürede olay yerine
gelen Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi’ne bağlı Kula İtfaiye
Amirliği ekipleri yangına müda-
hale etti. Kula Orman İşletme
Şefliği’nden 1 ilk müdahale
aracı ile 2 arasözün de destek
verdiği yangın söndürme çalış-

malarında 5 dönüm makilik
alan zarar gördü. Yaklaşık 2 sa-

atlik çalışmayla kontrol altına
alınan yangın bölgesinde ekip-

lerin soğutma çalışmaları sürü-
yor. iHa

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi son zamanlarda artan
yangınlar sebebiyle uyarılarda
bulundu.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi son zamanlarda Manisa ve

ilçelerinde artan yangınlar se-
bebiyle vatandaşlara uyarılarda
bulundu. Yüksek sıcaklık ve
düşük nem nedeniyle orman
yangını riski arttı. Manisa ve il-
çelerinde son zamanlarda
çıkan yangınlar endişeye neden
oldu. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Daire Başkanlığı,
“Ateş ve anız yakmayın, sigara
izmariti atmayın. Şüpheli du-
rumları hemen bildirin! Unut-
mayın mangal, sigara
izmaritleri, temizlik amacıyla
yakılan ateşler ve rastgele atı-

lan şişeler, orman yangınlarına
neden olabiliyor. Kuruyan otlar
ve yapraklar, sıcak havalarda
küçük bir kıvılcımın etkisiyle
kolayca tutuşabiliyor. Orman
yangınlarını önlemek eli-
mizde!” diyerek vatandaşları
uyardı.

Yangınlar artınca uyarı geldi: Önlemek elimizdeYangınlar artınca uyarı geldi: Önlemek elimizde

Kula’da yangın çıktı: 5 dönüm alan yandıKula’da yangın çıktı: 5 dönüm alan yandı

Kabus Manisa ve İzmir’i sardı!
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getirilmeyecek, KDV muafiyeti uygulanacak
Bahşiş ve motokurye gelirlerine yeni vergi 

Hazine ve Maliye Ba-
kanlığı, sektörden gelen
talep üzerine, bahşiş gelir-
leri ile motokurye faaliyet-
lerinin vergilendirme
usulünde değişikliği de
vergi paketi hazırlıklarına
dahil ederken, bu alan-
larda yeni vergi ihdas edil-
meyecek.

AA muhabirinin Bakan-
lıktan edindiği bilgilere
göre, hazırlıkları yürütülen
pakette, vergilendirmede
kolaylık isteyen sektörlerin
talepleri de değerlendirili-

yor. Bu kapsamda, ilgili
sektörlerin başvurusu üze-
rine, bahşiş gelirleri ve
motokurye faaliyetlerinden
elde edilen gelirlere yeni
vergi ihdas edilmeden, bu
alanlardaki vergilendirme
usulünün kolaylaştırılması
için çalışma yapıldı.

BaHşişler kDV'ye
taBi tUtUlDUğU için 

sektör kolaylık
isteDi

Gelir Vergisi Kanunu'na
göre, yeme içme hizmeti
veren işletmelerde topla-

nan bahşişlerin işverence
çalışanlara dağıtılması du-
rumunda, bu ödemeler iş-
verenden alınan ücretin bir
parçası olarak değerlendi-
riliyor ve ücret matrahına
eklenerek gelir vergisi tari-
fesine göre tevkif suretiyle
vergilendiriliyor.

Banka kartı, kredi kartı
ve diğer ödeme sistemleri-
nin yaygınlaşmasıyla bir-
likte müşteriler yeme içme
bedeline ilave olarak bah-
şiş ödemelerini de kartla
yapmaya başladı. Bu du-
rumda, ayrı gösterileme-
diği için bahşiş olarak
yapılan ödeme, yeme
içme hizmetinin matrahına
dahil bir unsur olarak
kabul ediliyor ve KDV'ye
tabi tutuluyor.

Sektör temsilcilerinin
kolaylık talep etmesi üze-
rine harekete geçen Ba-
kanlık, konunun tarafı olan
diğer bakanlıklarla çalışma
yürüttü. 

Bu kapsamda dünya
örnekleri de incelenirken
banka ve kredi kartı ile

bahşiş ödemesinin çok
yaygın olduğu ve ödeme
belgelerinde bu tutarların
ayrı gösterilerek KDV mat-
rahına dahil edilmediği be-
lirlendi.

tamamı 
çalışanlara
Dağıtılacak

Hazırlanan taslak çalış-
maya göre, bahşiş öde-
meleri, hizmet bedelinin
yüzde 10'unu aşmaması
şartıyla ödeme belgele-
rinde bu bedelden ayrı
gösterilecek.

Ücret niteliğindeki bu
gelirler banka hesabında
toplanacak ve tamamı ça-
lışanlara dağıtılacak. As-
gari ücretin aylık brüt
tutarına kadar çalışanlara
dağıtılan paralar, normal
ücret geliriyle ilişkilendiril-
meyecek ve tarife yerine
sadece yüzde 10 gelir ver-
gisi tevkifatına tabi olacak.

Bahşiş ödemelerinin
hizmet bedelinden ayrı
olarak gösterilmesi şartıyla
ücret niteliğinde olan bu
ödemeler, işveren tarafın-

dan hizmet bedeline dahil
edilmeyecek ve dolayı-
sıyla KDV'ye tabi tutul-
mayacak.

kapsama girecek 
sektörler
BelirlenDi

Düzenleme, yeme
içme sektöründe faali-
yette bulunan işletmeleri,
yemeği paket servis ve
diğer şekillerde sunanlar
da dahil müşteriye servis
hizmeti sunan işletmeleri
kapsayacak.

Otel ve benzeri konak-
lama işletmelerinin yeme
içme hizmeti sunan bi-
rimleri de bu hizmetleri
için ayrıca fatura ve fa-
tura benzeri belge düzen-
lemeleri kaydıyla
kapsamda olacak.

Konu hakkında iş ve
sosyal güvenlik mevzua-
tında da sigorta primi ve
kıdem tazminatları açısın-
dan uygulamayı destekle-
yici düzenlemeler
üzerinde çalışılıyor.

Motokurye faaliyetle-
rinden doğan ve ticari ka-

zanç olarak vergilendiri-
len kazançların, tevkifat
usulüyle verilendirilme-
sine yönelik basit vergi-
leme usulüne geçilmesi
öngörülüyor.

Kuryelerin, hizmet
sözleşmesi kapsamında
bir işverene bağlı olarak
çalışmaları halinde elde
ettikleri gelir ücret olarak
vergilendiriliyor. 

Kendi nam ve hesa-
bına bağımsız olarak ça-
lışmaları durumda ise
elde edilen gelir ticari ka-
zanç kapsamında değer-
lendiriliyor ve teslim
hizmetleri KDV'ye tabi tu-
tuluyor. Ticari kazanç mü-
kellefi olarak faaliyette
bulunan 126 bin 112 mo-
tokurye bulunuyor.

Motokuryeler ve mes-
leki birliklerden gelen ta-
lepler üzerine, bunların
defter tutma, belge dü-

zenleme, geçici ve yıllık
beyanname verme gibi
yükümlülükleri yerine
kolay şekilde vergilendiril-
melerine yönelik düzen-
leme yapılması için
çalışmalar tamamlandı.

Ticari kazanç mükel-
lefi olan motokuryelere
bu hizmetleri karşılığı ya-
pılan ödemelerden belli
oranda tevkifat yapılacak,
bir takvim yılı içinde elde
ettikleri gelirlerin tarifenin
4. dilimini (bu yıl için 3
milyon lira) aşmaması ha-
linde tevkifat nihai vergi
olacak.

Bu uygulamaya ge-
çenlerin, defter tutma,
belge düzenleme, geçici
ve yıllık beyanname
verme gibi yükümlülükleri
olmayacak. Ayrıca, bun-
ların hizmet ifaları
KDV'den de istisna tutu-
lacak. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye, Çekya'ya ihracat rekoru kırdı
türkiye, 683,7 mil-

yon dolarla Çekya'ya tüm
zamanların en yüksek
ocak-mayıs ihracatını ger-
çekleştirdi.

Türkiye, en büyük
pazar Avrupa'da ihracata
etkin bir şekilde devam
ederken, kıtada sadece
ana pazarlarla değil, diğer
ülkelerle de ticari olarak
gelişiyor. Orta Avrupa,
önde gelen ülkelerden
Çekya da Türkiye'nin dış
satışını artırmaya devam
ettiği pazarlar arasında yer
alıyor. Çek şirketlerin Tür-
kiye'de 660 milyon dolarlık
yatırımı, Türk araştırmacı-
ların ise bu ülkelerde 40
milyon dolarlık yatırımı söz
konusu. Otomotiv, enerji,
porselen, kristal ve ma-
kine sektöründe kullanılan

ve güçlü bir ekonomiye
sahip Çekya, değiştirilebi-
len enerji alanında işbirliği
için Türkiye'ye önemli fır-
satlar sunuyor. Türkiye'nin
güçlenen ve birleştiği eko-
nomiler sayesinde Çekyalı
şirketleri Türkiye'de daha
fazla iş ve yatırım yapmak
istiyor. AA muhabirinin
Türkiye İhracatçılar Mecli-
si'nin (TİM) doğruladığı bil-
gilere göre, Türkiye,
Çekya'ya tüm zamanların
en yüksek ocak-mayıs
ayında 683,7 milyon do-
larla ihracatını gerçekleş-
tirdi. Türkiye'nin Çekya'ya
hasılatı yılın ilk 5 döne-
minde geçen yılın aynı dö-
nemine göre yüzde 1,7
arttı. Çekya'ya en fazla ih-
racat, 185,3 milyon dolar-
lık otomotiv sektörü

tarafından gerçekleştirildi.
Otomotiv endüstrisini,
92,7 milyon dolarla demir
ve demir dışı metaller,
77,2 milyon dolarla kimy-
evi ürünler ve mamulleri,
63,8 milyon dolarla elek-
trik ve elektronik, 47,1 mil-
yon dolarla hazır giyim ve
konfeksiyon izledi. Ülkenin
en az talep gösterdiği sek-
törler ise 21 bin dolarla
çiçek bitkileri ve mamul-
leri, 121 bin dolarla tütün,
624 bin dolarla su ürünleri
ve hayvansal mamuller, 1
milyon 12 bin dolarla kuru
meyve ve mamulleri, 1
milyon 334 bin dolarla
gemi yat ve hizmetleri
oldu. Ocak-mayıs döne-
minde Çekya'ya ihracatını
değer bazında ve daha
fazla otomotiv endüstrisi

gerçekleştirdi. Otomotiv
endüstrisi, ticaretinin dış
satışını 27,7 milyon artırdı.

Otomotiv endüstrisini,
13,8 milyon dolarla elek-
trik ve elektronik, 9 milyon
dolarla hububat bakliyat
yağlı tohumlar ve mamul-
leri, 4,4 milyon dolarla
kimyevi ürün ve mamul-
leri, 2,3 milyon dolarla ma-
kine ve aksamları takip
etti. Ülkeye, hububat bak-
liyat yağlı tohumlar ve ma-

mulleri sektörü 39,3 mil-
yon dağıtım, makine ve
aksamları sektörü 25,8
milyon satış dış satış
yaptı.

İller bazında ilişkiler,
Çekya'ya, en fazla ihracat
İstanbul'dan 328,8 milyon
dolarla yapıldı. Ülkeye, İz-
mir'den 56,5 milyon, Bur-
sa'dan 52,1 milyon,
Sakarya'dan 47,6 milyon,
Kocaeli'nden 47 milyon
dolarlık dış satış oldu. aa

yollarını 7,5 milyon kişi kullandı
Kurban Bayramı tatilinde demir 

Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Abdulkadir Uraloğlu, Kur-
ban Bayramı tatilini kapsayan
14-22 Haziran tarihlerinde
demir yolu projeleriyle 7 milyon
519 bin 428 yolcu taşındığını
ifade etti.

Uraloğlu, Kurban Bayramı
tatilinde yüksek hızlı tren (YHT)
ve Bakanlık tarafından işletilen
kent içi raylı sistemlerin kulla-
nım verilerine ilişkin yazılı açık-
lama yaptı.

Kurban Bayramı tatili süre-
since vatandaşların artan seya-
hat taleplerini karşılamak için
aldıkları önlemlere işaret eden
Uraloğlu, YHT, ana hat ve böl-
gesel trenlerde ilave seferler ile
ek vagonların hizmete konuldu-
ğunu anımsattı.

Uraloğlu, kent içinde de
Marmaray, Başkentray, İzban
ile Halkalı-Bahçeşehir, Sirkeci-
Kazlıçeşme, Gayrettepe-İstan-
bul Havalimanı-Arnavutköy
metro hatlarının bayram süre-
since ücretsiz hizmet verdiğini
bildirerek, "14-22 Haziran tarih-

lerinde demir yolu projeleriyle 7
milyon 519 bin 428 yolcu ta-
şındı." değerlendirmesinde bu-
lundu.

Ankara-İstanbul ve Ankara-
Konya parkurlarında ilave YHT

setleriyle 9 bin 660 kişilik ek
kapasite artışı sağlandığını ak-
taran Uraloğlu, "14-22 Haziran
tarihlerinde hizmet veren
YHT'lerimizle 326 bin 819 va-
tandaşımız seyahat etti. Bay-

ram tatili döneminin başlangıcı
olan 14 Haziran'da, 39 bin 962
kişiyle YHT ile taşınan en yük-
sek yolcu sayısına ulaştık." ifa-
desini kullandı.

Uraloğlu, bu dönemde ana

hat ve bölgesel trenlere de
vagon ilavesiyle 15 bin 800 ek
koltuk kapasite artışı sağlandı-
ğını anımsatarak, demir yolu
altyapısının yenilenmesiyle ana
hat trenlerinde seyahat konfo-

runun arttığını belirtti.
Kurban Bayramı tatili bo-

yunca İzmir Mavi, Doğu,
Güney-Vangölü, Konya Mavi, 4
Eylül Mavi, 6 Eylül, 17 Eylül,
Ege, Erciyes, Pamukkale, An-

kara ana hat ekspresleri ile
Uzunköprü-Halkalı, Edirne-Hal-
kalı bölgesel trenlerine pulman
ve yataklı vagonlar ilave ettikle-
rine işaret eden Uraloğlu, 280
vagon ilavesiyle trenlerde 15

bin 800 kişilik yolcu kapasitesi
sağladıklarını bildirdi.

Uraloğlu, bu trenlerde söz
konusu tarihlerde 327 bin 980
yolcu taşıdıklarının bilgisini ve-
rerek, başta Marmaray olmak
üzere Halkalı-Bahçeşehir, Sir-
keci-Kazlıçeşme, Gayrettepe-
İstanbul
Havalimanı-Arnavutköy hatla-
rında da 4 milyon 433 bin 952
yolcu taşındığını ifade etti.

İstanbul'un iki yakasını
demir yolu ile birbirine bağla-
yan Marmaray'ın, Gebze-Hal-
kalı güzergahında 14-22
Haziran'da 4 milyon 152 bin
909 vatandaşa hizmet verdiğini
aktaran Uraloğlu, "Sirkeci-Kaz-
lıçeşme hattını 69 bin 290,
Gayrettepe-İstanbul Havali-
manı-Arnavutköy hattını da 211
bin 753 vatandaşımız kullandı.
Böylece Bakanlığımıza bağlı
TCDD Taşımacılık Genel Mü-
dürlüğü tarafından işletilen İs-
tanbul'daki kent içi raylı sistem
projelerimizden 4 milyon 433
bin 952 vatandaşımız yarar-

landı." değerlendirmesinde bu-
lundu.

Uraloğlu, Kayaş-Sincan gü-
zergahında hizmet veren Baş-
kentray hakkında da bilgi
vererek, şunları kaydetti:

"Başkentray, Ankara'nın
tam merkezinden geçerek
doğu ve batısındaki önemli yer-
leşim merkezlerini birbirine
bağlıyor.

Toplu taşıma sistemlerine
de entegre olan Başkentray,
aynı zamanda YHT ile de en-
tegre hizmet veriyor. Bu ne-
denle başkent Ankara'da
yaşayan vatandaşlarımızı tercih
ettiği Başkentray'ın yolcu sayısı
da sürekli artıyor. Her bayram
olduğu gibi bu bayramda da
ücretsiz olan Başkentray'ı tatil
boyunca 492 bin 13 yolcu kul-
landı.

İzban da bayram tatili bo-
yunca vatandaşlarımızın yo-
ğunlukla kullandığı hatlardan
oldu. 14-22 Haziran'da İzban
ile 1 milyon 938 bin 664 vatan-
daşımız seyahat etti." aa
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İş hayatında ve kariyerle ilgili konularda bazı ted-
birler almanız gerekebilir. Üstlerinizle veya iş arka-
daşlarınızla iletişimde net ve sabırlı olmanız bu
tedbirleri güçlendirecektir. 

Eğitim, seyahat veya hukuki konular gündeme gele-
bilir. Yeni şeyler öğrenmek için iyi bir zamandasınız
ama kiminle ne konuştuğunuza, kimden ne bekledi-
ğinize dikkat etmelisiniz. 

Hayatınıza değer katmak için net hedefler belirleyip,
planlı hareket ederek değişime açık olmalısınız. Sağlık,
sosyal hizmetler, gastronomi gibi alanlarda yetenekleri-
nizi kullanarak başarılı olabilirsiniz.

İkili ilişkiler ve ortaklıklar üzerinde durmanız gerekebi-
lir. Eşinizle veya iş ortağınızla açık ve empatik iletişim
kurmak önemli olacaktır. Anlaşmazlıkları çözmek için
herkesi anlayışlı olmaya davet edin.

Günlük rutinlerinize dikkat etmelisiniz. Düzen bir kere bo-
zulunca toparlamak zor olabilir. Emeklerinizi, ihtiyaçlarınızı
düşünerek daha bilinçli hareket etmelisiniz. İş ortamında
detaylara odaklanarak dikkatli çalışmalısınız.

Keyif aldığınız aktivitelerde rahatlamaya çalışın. Bu konuyu
öne çekebilir, yeni hafta öncesinde ruhunuzu dinlendirebilir-
siniz. Çocuklarla veya sevdiğiniz insanlarla vakit geçirirken
iletişime özen göstermelisiniz.

Ev ve aile konuları gündemizde olabilir. Aile üyeleriyle
olan iletişimde dikkatli ve anlayışlı olmalısınız. İhtiyaçlar
ve sorumluluklar konuşulduğunda, iş bölümü yapıldı-
ğında evde daha huzurlu bir ortam kurabilirsiniz.

Kardeşler, komşular veya yakın çevrenizle iletişimi-
nize dikkat etmelisiniz. Kısa seyahatler veya eğitim
konuları gündeme gelebilir. Geliştireceğiniz dürtü-
ler, özelliklerde seçici olmanızda fayda var.

Maddi konular ve kişisel değerlerinizi önemse-
melisiniz. Harcamalarınızı ve bütçenizi gözden
geçirmeniz faydalı olabilir. Güvendiğiniz kişi-
lerden tavsiye almak size yol gösterebilir.

Kendinizi ifade ederken net ve kararlı duruşunuzu bu şe-
kilde destekleyebilirsiniz. İçsel dengenizi koruyarak çev-
renizdeki insanlarla ilişkinizi yönetmenizin önemli ve
gerekli olduğu bir gündesiniz.

İç dünyanıza ve bilinçaltınıza yönelmelisiniz. Geçmişteki
konular veya gizli kalmış durumlar su yüzüne çıkabilir.
Kendine zaman ayırarak meditasyon veya ruhsal çalış-
malar yapmanız faydalı olacaktır.

Sosyal çevreniz ve arkadaşlıklar ön planda olabilir.
Sosyal etkinliklere katıldığınızda tutumlarınız ve iletişi-
minizde dikkatli olmakta fayda var. Aşırıya kaçan her
şeyin büyüsü bozulur.

"Diriliş Ertuğrul", "Kuruluş Osman" ve "Destan"
gibi dizilere ev sahipliği yapan Bozdağ Film Platoları,
çok sayıda ülkeden Türk dizisi hayranlarını ağırlıyor.

Dünyanın üçüncü, Avrupa'nın ise en büyük film
platosu olma özelliğini taşıyan platonun ziyaretçileri,
Osmanlı başta olmak üzere eski Türk tarihine ait un-
surları keşfediyor.

Konserler, söyleşiler ve atlı gösterilerin yapıldığı
yaklaşık 200 dönümlük arazide, Anadolu lezzetlerinin
sunulduğu Söğüt 1299 Restoranı, geleneksel ürünle-
rin satıldığı çarşı, cam atölyesi, geleneksel kıyafetlerle
fotoğraf çektirme ve demir dövme alanları bulunuyor.

Bozdağ Film Platoları Yiyecek İçecek Direktörü şef
Hüseyin Bölük, AA muhabirine, Söğüt 1299 Resto-
ran'da, Selçuklu, Osmanlı ve kadim Anadolu mutfağı-
nın eşsiz lezzetlerini "Yaşayan Mutfak" konseptiyle
misafirlerine sunduklarını söyledi.

Bölük, yerli ve yabancı konuklara Türk kültürüne
dair yemek sunumu yaptıklarını belirterek, şöyle ko-
nuştu: "Orta Asya'dan Anadolu kapılarına gelmeden
önce yoğurt ve kuzu eti tüketiyoruz. Daha sonra Sel-
çuklu'ya geldiğimizde artık yavaş yavaş bizim mutfa-
ğımıza sebzeler girmeye başlıyor. Bol kıymalı sebze
yemekleri ve deniz ürünleri gelmeye başlıyor. Tatlının,
tuzlunun, o farklı kültürlerin de harmanlanmasıyla be-
raber zengin Osmanlı mutfağı ortaya çıkıyor. 17. yüz-
yılda maalesef saraya Fransız aşçılar çağrılmaya
başlandığında biz Avrupa'nın etkisine girmiş bulunu-
yoruz. Şu an günümüzde hala Selçuklu ve Osmanlı
mutfağı reçetelerini birebir yapan Azerbaycan mutfağı
var. Ben onları bir şef olarak tebrik ediyorum."

Misafirlere, kadim Türk kültürünün incelik ve neza-
ket hikayelerini anlatarak, eşsiz bir gastronomi dene-
yimi sunduklarını dile getiren Bölük, şunları kaydetti:

"Bizim çoğu yemeğimiz 800 yıllık tarifler. Bunların
hepsinde tuz da var, baharat da var. Mesela bir do-
mates yok, bir salça yok. Çünkü Osmanlı'ya gelmesi
17. yüzyılı bulmuş. Çok geniş bir yelpazemiz var bu-
rada. Anadolu'dan çok farklı lezzetler, soğuk başlan-
gıçlar, ana yemekler, ara sıcaklar... Salatayı at
arabasıyla getirip zerzevatçı kültürünü anlatıyoruz.
Kendi yetiştirdiği yeşillikleri, meyveleri, sebzeleri, eski
İstanbul sokaklarında at arabasıyla dolaşarak satan
zerzevatçıları anlatıyoruz. Misafirler bizi yönlendiriyor,
kendi damak tadına göre sosu ve garnitürü seçerek
güzel bir salata ortaya çıkarıyor. Ara sıcaklarımızı kara
kazanla getiriyoruz. Tatlılar değirmenine geliyor, değir-
menciliği anlatıyoruz."

Bölük, insanların sunumlardan etkilendiğine işaret
ederek, "Köy hayatını bilen, köye en azından tatillerde
gitmiş insanlar çok etkileniyor. Sunumları yaparken
ağlayan çok misafir gördüm. Çocukluğundan bir şey-
ler buluyorlar. Yabancılar da imece kültüründen çok
etkileniyor. Hatta bir keresinde uzun yıllar Meksika'da
yaşamış Romanyalı bir misafirimizden imece kültürü-
nün Meksika'da hala devam ettiğini öğrendim. Geçen
gün Meksikalı bir misafir geldi, ona da sordum, teyit
ettim. Biz de bu sunumları yaparken çok şey öğreni-
yoruz." dedi.

İnsanların seyahat amaçlarından birinin de kültür
öğrenme arzusu olduğuna dikkati çeken Bölük, Orta
Asya'dan Selçuklu ve Osmanlı'ya kadar Türk kültü-
rünü öğrenmek, deneyimlemek isteyenleri Söğüt
1299 Restoran'a davet etti. aa

Bozdağ Film Platoları'nda tarih 
ve kültür yeniden canlandırılıyor

YunuseMre Beledi-
yesi Kent Orkestrası,
Dünya Müzik Günü’nde
Atatürk Kent Parkı’nda
verdiği konserde müzikse-
verlere unutulmaz bir gece
yaşattı.   

Yunusemre Belediyesi
katkılarıyla Dünya Müzik
Günü’nde konser gerçek-

leştirildi. Atatürk Kent Par-
kı’nda yapılan etkinlik kap-
samında Kent Orkestrası
Türk Halk Müziği Kurucu
Şefi Mustafa Kılınç, Türk
Sanat Müziği Kurucu Şefi
Oya İzci başta olmak
üzere Cemre Özgür,
Sezen Usulu, Anıl Keskin,
Caner Yıldırım isimli mü-

zisyenler sahne aldı. Kon-
seri Yunusemre Belediye
Başkan Yardımcıları, daire
müdürleri ve çok sayıda
vatandaş dinledi. Şarkı ve
türkülerle müziğe doyan
vatandaşlar seslendirilen
eserlere eşlik etti. Yunu-
semre Belediye Başkanı
Semih Balaban, müziğin
özgürlük olduğunu belirte-
rek “Müziğin toplumlarda
birleştirici gücünü göster-
mek, herkes için her yerde
müzik kavramını geliştir-
mek için müziği ve müzis-
yenliği kucaklayan bu özel

günde çok güzel bir etkin-
lik gerçekleştirdik. Bele-
diye olarak bizler bu
konuda üzerimize düşeni

yapmaya hazırız. Emeği
geçen herkese çok teşek-
kür ederim” dedi.  iHa

Dünya Müzik Günü’nde
anlamlı konser   
Dünya Müzik Günü’nde
anlamlı konser   

Manisa'nın Selendi
ilçesinde, Selendi Beledi-
yesi ve Pınarlar Mahalle
Muhtarlığı tarafından bu yıl
24'üncüsü düzenlenen
Geleneksel Pınarlar Kiraz
Festivali coşkuyla kut-
landı. En güzel kiraz yetiş-
tiren üreticilere altın hediye
edildi. Pınarlar Kiraz Festi-
vali'nin 24'üncüsü saygı
duruşunda bulunulması ve
İstiklal Marşı'nın okunma-
sıyla başladı. Festivalin
açılış konuşmasını yapan
Selendi Belediye Başkanı

Murat Daban, "İlçemizde
2 binli yılların başında baş-
layan kiraz üretimi bugün
artarak tüm Avrupa ülkele-
rine ihraç edilir bir konum
geldi. Bundan sonra da
kiraz bahçeleri daha da ar-
tarak ilçemiz ekonomisine
katkı sağlamaya devam
edecek." dedi.

Aroması, kalibresi ve
görünümü ile adından söz
ettiren Selendi Kirazının
tanıtımı için yapılan festi-
val, konuşmaların ardın-
dan öğrenciler tarafından

halk oyunları gösterileri ile
devam etti. Programın de-
vamında festivalin en he-
yecanlı yeri olan 'En güzel
kiraz' yarışmasına geçildi.
Pınarlar Mahallesinden 62
üretici yarışmaya katıldı.
Jürinin zorlandığı yarış-
mada en güzel kirazı ye-
tiştiren 10 üretici
dereceye girdi. Selendi
Kaymakamı Mustafa İlker

Kara yarışmada birinci
olan Furkan Sönmez'e
altın hediye ederken, de-
receye giren üreticilere de
farklı hediyeler verildi.
Programın akşam bölü-
münde ise yöresel sanatçı
Naim Akbaş birbirinden
güzel eserleri okuyarak
geceye renk kattı.
24'üncü Selendi Pınarlar
Kiraz Festivaline, Kayma-

kam Mustafa İlker Kara,
Belediye Başkanı Murat
Daban, İlçe Jandarma
Komutanı Muhammed
Tok, İlçe Emniyet Amiri
Emre Gevanci, siyasi parti
temsilcileri, daire müdür-
leri, STK temsilcileri, ma-
halle muhtarı Ümit Ayhan,
muhtarlar, kiraz üreticileri
ve binlerce vatandaş ka-
tıldı. iHa

Selendi’de Pınarlar Kiraz Festivali kutlandı
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Tarım ve Orman Bakanlığı
sulamada verimi artıran oto-
masyon yatırımlarına ağırlık ve-
recek.

Tarım ve Orman Bakanı İb-
rahim Yumaklı, su kullanımında
tasarruf ve verimde artış sağla-
yan sulama otomasyonu yatı-
rımlarını ülke geneline yaymak
için çalışmaları sürdürdüklerini
bildirdi.

Bakanlıktan yapılan açıkla-
maya göre, Devlet Su İşleri
Genel Müdürlüğü (DSİ), tarla-
larda su tüketimini düşürerek
israfı önleyen, bitkilerin sağlıklı
büyümesini sağlayan ve tarım-
sal üretim verimliliğini artıran
sulama otomasyonu çalışmala-
rını sürdürüyor.

Yapay zeka destekli oto-
masyon çalışmaları kapsa-
mında, toprak nem sensörleri,
hava durumu istasyonları ve
bitki ölçüm cihazları kullanılarak
tarım arazilerindeki nem dü-
zeyi, hava koşulları ve bitkilerin
durumu gibi önemli veriler top-
lanıyor. Elde edilen veriler bulut
tabanlı platformlarda işlenerek
çiftçilere gerçek zamanlı su-
lama imkanı sunuyor. Böylece
çiftçiler, bitkilerin sulama gerek-
sinimlerine ilişkin daha hassas
bilgileri sağlıyor ve su kaynak-
larını israf etmeden verimli şe-
kilde kullanabiliyor.

DSİ, sulamada otomasyon
çalışmaları kapsamında Adana
İmamoğlu sulaması 4. kısımda
3 bin 333 hektar, Afyonkarahi-

sar-Çay-Selevir sulamasında
410 hektar, Afyonkarahisar Ço-
banlar-Seyitler sulamasında
250 hektar ve Denizli Hasan-
beyler Göleti sulamasında 212
hektar alanda otomasyon sis-
temlerini tamamlayarak işlet-
meye aldı. Ayrıca 58 bin 832
sayaç, sulama otomasyonunu
desteklemek için kullanılmaya
başlandı.

Bu yıl içinde otomasyon
şartnamesi hazırlama çalışma-
larına başlayan DSİ, yürürlüğe
girecek şartnameye göre oto-

masyona geçilecek projeleri
belirleyecek.

OTOmaSYON 
SİSTEmİNİN FaYDaLarı

Sulamalarda yaklaşık yüzde
40 tasarruf sağlayan otomas-
yon sistemiyle istenilen zaman
ve sürelerde sulama yapılması
ve güneş ışınlarının etkisini
azalttığı anlarda suyun buhar-
laşmadan toprağa işlemesi
sağlanıyor. Personel yardımına
ihtiyaç duyulmadan profesyo-
nel malzemelerle sistematik şe-
kilde sulama işlemleri otomatik

olarak yerine getiriliyor.
Otomasyonla su kullanımını

optimize edilerek su maliyetleri
azaltılıyor.

Sistem sayesinde, gereksiz
enerji kullanımı engellenirken,
sulama sisteminde bulunan
ekipmanlar korunuyor. İşçilik
maliyeti azalıyor, manuel su-
lama işlemlerinden kaynakla-
nan zaman kaybı ortadan
kalkıyor.

Sulama sistemindeki olası
problemler, tanımlanan telefon
numaralarına SMS olarak bildi-

rildiğinden bu olumsuzluklar
için kısa sürede önlem alınıyor.

"SUYU VErİmLİ VE 
TaSarrUFLU 

KULLaNmaK ÇOK 
ÖNEmLİ"

Açıklamada görüşlerine yer
verilen Tarım ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı, küresel iklim
değişikliğinin gündemde ol-
duğu bir dönemde DSİ'nin ça-
lışmalarının büyük önem
taşıdığını aktardı.

Yumaklı, "Suyun olduğu
yerde hayat var. Suyun olduğu

yerde bereket var. Suyun ol-
duğu yerde medeniyet var. Bu
sebeple DSİ yatırımlarının arta-
rak devamı, kapımıza kadar
gelen küresel iklim değişikliği
ile mücadele adına elzemdir.
Suyu verimli ve tasarruflu kul-
lanmak çok önemlidir." değer-
lendirmesinde bulundu.

DSİ'nin büyük su yatırımları
yaptığına işaret eden Yumaklı,
tarımsal sulamanın verimli ve
etkin yapılması için kurum tara-
fından büyük projelerin hayata
geçirildiğini anımsattı.

Yumaklı, sulamada otomas-
yonunun su kullanımında tasar-
ruf ve verimde artış sağladığına
dikkati çekerek, şunları kay-
detti:

"DSİ Genel Müdürlüğümüz,
sulamada otomasyon için uzun
yıllardır çalışıyor. 2023 yılından
bu yana da sulama altyapısı
uygun olan her bölge müdürlü-
ğünde bir otomasyon çalışması
yapılması yönünde gayretimiz
sürüyor. Otomasyon uygula-
masının küçük bir sulama tesi-
sinde ya da sulama tesisinin bir
kısmında yapılabileceği göz
önünde bulundurularak, bölge
müdürlüklerimizin sorumluluk
alanında yer alan ve işletmede
olan kapalı sulama tesislerin-
den otomasyon uygulaması ya-
pılabileceklerin tespiti üzerinde
çalışılıyor. Sulama otomasyo-
nunun ülke geneline yayılması
için planlamalarımıza devam
ediyoruz." aa

Tarım ve Orman Bakanlığı’ndan sulama kararı
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“Tırnak dibinde görülen siyah leke, cilt 
kanseri öncüsü olabilir”

dermatoloji (Cildiye)
Uzmanı Prof. Dr. Müge Güler
Özden, tırnak dibinde görülen
siyah lekenin bir cilt kanseri ön-
cüsü olabileceğini ve geç kalın-
dığında çok hızlıca ölümcül
olabilecek bir tümöre dönüşe-
bileceğini söyledi. 

3 gün sürecek olan 6. Ka-
radeniz Dermatolojide Yenilikler
Sempozyumu, Samsun’da
başladı. 

Dermatoloji Anabilim Dalı
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Müge
Güler Özden’in kongre başkan-
lığını yaptığı sempozyumda cilt
kanserleri ve hastalıklarıyla ala-
kalı yenilikler, tedavi yöntemleri,
tanı ve bu hastalıklarla müca-
dele yöntemleri masaya yatı-
rıldı. 

Sempozyum sayesinde
birçok yeniliğin kamuoyuna du-
yurulduğunu ifade eden Prof.
Dr. Müge Güler Özden, “6. Ka-
radeniz Dermatolojik Yenilikler
Sempozyumu'nda yeniden
bütün Türkiye'den gelen öğre-
tim üyeleri, akademisyenler, uz-
manlar ve asistanlarla bir arada
olmaktan çok mutluyuz.

Bu açıdan gerçekten gurur

duyuyoruz. Toplantımızın böl-
gemize çok büyük bir katkısı
oluyor. Üstelik bölgeden katılan
uzmanlara ücretsiz burs sağla-
yan bir toplantı olmanın onu-
runu yaşıyoruz. 

Bu yıl gerçekten çok önemli
konular, çok önemli yenilikler
tartışılacak. Sedef hastalığının
yanı sıra başka hastalıklarda da
çok önemli gelişmeler oldu.
Alerjik egzamalı hastalar için,
vitiligo için yani halk arasında
‘ala’ olarak bilinen hastalıklar
için de yeni gelişmeler, yeni te-
daviler tartışılıyor bu toplan-
tıda” dedi.  

“tırnaK dibinde
görülen siyah leKe, 
cilt Kanseri öncüsü 

olabilir” 
Tırnak diplerinde görülen

lekelere de değinen Prof. Dr.
Özden, “Sempozyumumuzun
en ana konularımızdan ilkinde
çıban ya da ‘köpek memesi’
hastalığı olarak bilinen hastalık-
ların tedavisindeki büyük geliş-
melerden bahsettik. Bu da
yeniliklerin bir tanesiydi. Tırnak-
larda lekeler, daha doğrusu
siyah çizgilenmeler cilt altı kan-

serinin bir bulgusu olabilir.
Aynı cildin herhangi bir ye-

rinde cilt kanseri görülebile-
ceği ve bir ben
gördüğümüzde bunun bir der-
matolog tarafından bilgisayar
desteğinde muayene edilmesi
gerektiği gibi tırnak dibinde de
bu gelişebilir ve tırnak dibinde
görülen bir siyah leke gerçek-
ten ciddi anlamda bilgisayarla
muayene edilmesi gereken bir
cilt kanseri öncüsü olabilir. Cilt
kanseri erken müdahale edi-
lirse hayat kurtaracak, yüzde
90 şifa sağlanacak, iyi huylu
bir tedavi ile düzelebilecek tü-
mörken, geç kalındığında çok
hızlıca ölümcül olabilecek,
şiddetli ve agresif bir tümör-
dür. Bu nedenle erken teşhis
çok önemlidir” diye konuştu.
Cilt ve cilt altı kanserlerinde
uygulanan tedavi ve tanı yön-
temlerinde çok büyük yenilik-
ler yaşandığına dikkat çeken
Dermatoloji Uzmanı Özden,
“Tekrar bir kez daha bu sene
bu vesileyle sedef hastalarının
ve alerjik egzaması olan has-
taların tedavilerinde çok
büyük gelişmeler olduğunu

bilmelerini, bu konuda uzman
merkezlere mutlaka başvur-
maları konusunu tekrar hatır-
latmak istiyorum” şeklinde
konuştu. 

heKimler tedavi ve 
tanı 

yöntemlerindeKi 
yeniliKleri
aKtaracaK 

120’den fazla katılımcının
yer aldığı sempozyumda 58
uzman hekim sunum yapacak.
Uzman hekimler tarafından tır-
nak biyopsi teknikleri, tırnak
dermatokopisi, flep teknikleri,
hidradenitis suppurativa cer-
rahisi, skyrizi, rinvoq, psoriasis
patogenezinde, çocuk psoria-
sis tedavisi, komorbidite, an-
drogenetik alopeside, CO2 ve
Qswitch lazerlerin kullanım
alanları, botulinum toksinin
kozmetik dışı endikasyonlarda
kullanımı, biyostimulan dolgu-
lar, onabotulinumtoksin etkin-
lik süresi, psoriasisde hastalık
modifikasyonu, tremfya ile
erken tedavinin avantajı, ato-
pik dermatit tedavisi, angioö-
dem, ürtiker hastasına
yaklaşım, anaflaksı, deri has-

talıklarında alerji testlerinin
yeri, vitiligoda yeni tedaviler,
kutanöz lupusta yeni tedaviler,
HPV aşılarında-tedavilerinde
güncel gelişmeler, HA vaskü-
ler komplikasyon yönetimi,
muayenehane ortamında acil
müdahale, tırnak hastalıkla-
rında alternatif tedaviler, PCLA
uygulama endikasyon, hidra-
denitis suppurativada biyolo-
jiklerin-jak inhibitörlerinin rolü,

erken evre mikozis fungoides
tedavisi, psoriasis tedavisinde
küçük moleküller, akne-demo-
dex-rosaceada tedavi kozmetik
bakım önerileri, dudak dolgusu
uygulama teknikleri, ameliyat-
sız yağ yakma teknikleri, pemfi-
gusta güncel tedavi, demodeks
tanı-tedavisi, eritrodermi tanı-
tedavisi ve liken tedavisi gibi
birçok konuda sunum gerçek-
leştirilecek. iha 

Alzheimer sıklığı, 65 yaşından sonra 
her beş yılda iki kat artıyor

dr. Özlem Önder, demans
vakalarının yüzde 50 ila yüzde
70’ine sebep olan Alzheimer’ın
görülme riskinin 65 yaşından
sonra her beş yılda bir iki kat
arttığını söylüyor. Yaşam süre-
sindeki artışla birlikte, yaş-
lanma 21. yüzyılın en önemli
demografik olgularından biri
haline geldi. Gelişmiş ülkelerde,
ortalama yaşam süresinin 70-
80 yıl aralığına yükselmesi,
Dünya Sağlık Örgütü tarafından
“insanlığın zaferi” olarak tanım-
lansa da beraberinde pek çok
sorunu da beraberinde getire-

biliyor. Bunların başında ise hiç
kuşkusuz en yaygını Alzheimer
olan demans türleri geliyor. Nö-
roloji Anabilim Dalı Uzmanı Dr.
Özlem Önder, görülme sıklığı
her geçen gün artan Alzheimer
ile ilgili bilinmesi gerekenleri an-
lattı. Demans teriminin Latince
zihin anlamına gelen “mens”
kelimesinin önüne bir olumsuz-
luk eki getirilmesiyle oluşturul-
duğunu hatırlatan Dr. Özlem
Önder, “Demans, edinilmiş zi-
hinsel fonksiyonların sonradan
yitirilmesi anlamında kullanıl-
maktadır. Bilinci açık bir kişide

günlük yaşam aktivitelerini etki-
leyecek derecede entelektüel
ve sosyal yeteneklerde yıkıma
neden olan bir sendrom olarak
tanımlanan bu hastalığın en
yaygın olanı ise Alzheimer’dır”
ifadesini kullandı. 

demans vaKalarının 
yüzde 50 ila yüzde 70’i 
alzheimer KaynaKlı 
Alzheimer’ın demans va-

kalarının yüzde 50 ila 70’inin
nedeni olduğunu söyleyen Dr.
Önder, Alzheimer’ın yaygınlığı-
nın 65 yaş üzeri bireylerde
yüzde 3 ile 11; 85 yaş üzeri bi-
reylerde ise yüzde 20 ila 47 gibi
yüksek oranlara ulaştığını söy-
ledi. Yaşlılıkta fiziksel ve psiko-
lojik yıkıma neden olan
Alzheimer hastalığının, hastalık
kaynaklı ölümler sıklık açısın-
dan da dördüncü sırada oldu-
ğunu vurgulayan Dr. Özlem
Önder, “Yaşlanan nüfus arttıkça
Alzheimer hastalığının görülme
sıklığı ve hastalığın oluşturduğu
yükün de giderek artacağı açık-
tır” dedi. 

“Alzheimer Hastalığı, bi-
linçte bozulma olmaksızın bel-

lek yıkımı ile başlayan birden
fazla kognitif alanın bozulduğu,
bununla ilintili olarak eski top-
lumsal ve mesleki işlevsellik
düzeyine göre anlamlı bir geri-
lemenin görüldüğü, seyri açı-
sından sinsi başlangıçlı ve
yavaş ilerleyici bir klinik tablo-
dur” diyen Dr. Önder, “Alzhei-
mer hastalığı sadece kognitif
fonksiyonları etkileyen bir has-
talık değildir, bunun yanında
davranışsal sorunlar, günlük
yaşam aktivitelerinde yetersiz-
lik, motor fonksiyonlarda geri-
leme, uyku bozukluğu ve
otonom sinir sisteminin etkilen-
diğini işaret eden birçok kliniği
içermektedir” diye konuştu.  

yaKın tarihli 
olayları ve isimleri 
unutma alzheimer’a

işaret ediyor 
olabilir 

Alzheimer’ın en sık karşıla-
şılan belirtileri arasında; “Yakın
tarihli olayları ve isimleri
unutma, yaptığı işleri tekrar
yapma, söylediği şeyleri tekrar
söyleme, koyduğu eşyaları bu-
lamama, alışveriş sırasında

eksik alma veya ödeme sıra-
sında zorlanma, yemek yapar-
ken hatalar yapma, daha
önceden kullanabildiği basit bir
aleti kullanma sırasında zorluk
yaşama, bilinen yolları karış-
tırma nedeniyle kaybolma riski
yaşama, giysi seçmek, sipariş
vermek gibi basit kararları al-
makta zorlanma” gibi durumları
sıralayan Nöroloji Anabilim Dalı
Uzmanı Dr. Özlem Önder,
“Ancak arada bir alınabilen
yanlış kararlar, aylık bir ödeme-
deki birkaç günlük gecikme,
zaman zaman eşya kaybetme
veya isim unutma ancak aynı
gün içinde hatırlayabilme gibi
durumlarda hemen Alzheimer
kaygısı yaşanmamalı ve mut-
laka bir nörolog ile görüşülerek
gerekli değerlendirme ve yön-
lendirme alınmalıdır” dedi.

Alzheimer’ın en önemli risk
faktörünün yaş olduğunu vur-
gulayan Dr. Özlem Önder, “65
yaş sonrası her 5 yılda Alzhei-
mer sıklığı iki kat artmaktadır.
Genetik faktörler de hastalığın
riskini artırmaktadır. 

Ailede birinci derece ya-

kında Alzheimer hastalığı öy-
küsü olması yüzde 10 ila 30
oranında risk artışına işaret
eder. 

Değiştirilebilir risk faktörleri
olarak bilinen sigara ve alkol
kullanımı, hipertansiyon, diya-
bet, hiperlipidemi, serebrovas-
küler ve miyokard infarktüsü
gibi hastalıkların da Alzhei-
mer’ın gelişiminde önemi bü-
yüktür” ifadesini kullandı.
Sağlıklı beslenme, kötü alışkan-
lıklardan uzak durma, düzenli
egzersiz gibi koruyucu faktör-
lerin erken yaşlardan itibaren
hayatımıza sokulması gibi
sağlıklı yaşam rutinlerinin Alz-
heimer riskini azaltabildiğini
söyleyen Dr. Özlem Önder, zi-
hinsel aktivitenin de önemine
vurgu yaptı:  

“5 yıl ve daha az bir eği-
time sahip olmak da Alzhei-
mer Hastalığı için bir risk
faktörüdür. Bu nedenle eğitim
seviyesinin artırılması ve
‘hayat boyu öğrenme’ kavramı
ile eğitim ve öğretimin sürekli-
liğinin sağlanması büyük
öneme sahiptir.” iha  

Tatilde alınan kilolara 8 adımda elveda deyin
KliniK Diyetisyen Duygu

Özbay, öğün atlamanın meta-
bolizma hızınızı düşürdüğünü
söyleyerek, “Gün içerisinde
öğün atlamayın” dedi.   

Klinik Diyetisyen Duygu
Özbay, bayram tatili, okulların
kapanması derken uzun bir ta-
tilin daha sonuna gelindiğini
söyleyerek, “Bu gibi zaman-
larda stres atıp keyifle dinlenir-
ken alınan kilolar çoğu zaman
pek önemsenmiyor.

Ancak tatil sonrası çıkılan
tartıdaki ibre istenmeyen ra-
kamları işaret edince işin cid-
diyeti anlaşılıyor ve keyifler
kaçıyor” diye konuştu. 

Klinik Diyetisyen Duygu
Özbay, tatil boyunca alınan ki-
loların verilme zamanı oldu-
ğunu belirterek yapılması
gereken 8 adımı şöyle sıraladı:

Kahvaltıyı atlamayın 
Öğün atlamak metabo-

lizma hızınızı düşürür. Bu ne-
denle gün içerisinde öğün
atlamayın. 

Sabah uyandığınızda
beyaz peynir, domates, sala-
talık, yeşillikler, yumurta, zey-

tin ve kepekli veya tam buğ-
day ekmeği olacak şekilde
hafif bir kahvaltıyı tercih edin.
Yağlı börekler, çörekler ve
salam-sucuk-sosis gibi işlen-
miş gıdalardan uzak durun. 

ana öğünlerde 
hafif beslenin 

Sofrada kullandığınız
yemek tabaklarınızın boylarını
küçültün. 

Ana öğünlerinizde zeytin-
yağlı veya baklagilller gibi hafif
yenekleri tercih edin, fast-food
tarzı beslenmeden uzak
durun. Yemekten sonra mut-
laka bir tatlı yemek istiyorsanız
bu durumu en fazla 2 top don-
durma yiyerek çözümleyin. 

ara öğünleri 
Kaçırmayın 

Ana öğünlerde alınan be-
sinler, vücudun temel enerji ih-
tiyacını karşılarken, ara
öğünlerde alınan besinler ise
kan şekerini dengelemeye ve
açlık hissini azaltmaya yar-
dımcı olur. 

Bu nedenle ara öğünlerde
sizi tok tutacak lifli besinler,
yulaflı taze meyveli müsli, taze

meyve, iç ceviz, çiğ fındık ve
badem tercih edebilirsiniz. 

yemeğinizi yavaş
yiyin 

Beynimiz ile midemiz, biz
yemek yerken iş birliği yapar-
lar. 

Besinlerin midemiz tarafın-
dan karşılanması ile beynin
doyma merkezinin uyarılması
arasında ortalama 25 dakika
gibi bir süre geçer.

Bu nedenle yemeğinizi
yemek için kendinize vakit ayı-
rın ve yavaş yavaş yiyin. Bu
şekilde aynı zamanda şişkin-
lik, hazımsızlık, yanma gibi şi-
kâyetlerin de önüne geçmiş
olursunuz. 

Karbonhidratı 
sınırlayın 

Tatil sonrası hedef kilo
vermek olsa da bunu sağlıklı
bir şekilde yapmak önemli. Bu
nedenle karbohidrat içerme-
yen diyetlerden uzak durun.
Genellikle yemeklerin en
büyük eşlikçisi birer karbohid-
rat deposu olan ekmek, pilav
ve makarnadır.

Pilavı ve makarna yerine

ölçüyü kaçırmamak koşulu ile
bulgur pilavı, beyaz ekmek ye-
rine de kepekli veya tam buğ-
day ekmeği tüketin. 

meyveyi 
Kontrollü tüKetin 
Meyvelerin içeriğinde bu-

lunan fruktoz, yüksek glisemik
etkiye sahip olan ve vücut ta-
rafından çabucak sindirilip
kana karışan bir şeker türüdür.
Fazla tüketilmesi kan şeke-
rinde yükselmeye ve sık acık-
maya neden olarak kilo verme
sürecini olumsuz etkiler.

Bu nedenle içeriğinde özel-
likle bol su ve lif bulunan kar-
puz, şeftali, avokado, elma,
muz gibi taze meyveleri porsi-
yon kontrolü yapmak şartı ile
günde 2-3 kez tüketin. 

bol su için 
Metabolizma için hayati

bir önemi olan suya olan ihti-
yacımız sıcak yaz aylarında
çok daha artar. Ayrıca su, vü-
cuttan ödem atılmasına yar-
dım eder. 

Bağırsakların sağlıklı bir
şekilde çalışması ve tokluk
hissi vererek açlıkla başa çıka-

bilmek için her gün en az 2-
2,5 litre su tüketmeye özen
gösterin. 

düzenli egzersiz 
yapın 

Hem genel sağlık hem de
kilo kontrolü için olmazsa ol-
malardan biri de düzenli şekilde
egzersiz yapmak.

Bu nedenle haftada en az

4-5 gün, orta tempolu yürüyüş-
ler veya yüzme, bisiklete
binme, zumba gibi hareketli
dansları içeren egzersizler
yapın. 

Bu şekilde hareket etmek
hem kilo kontrolüne yardım
edecek hem de iştahınız üze-
rinde negatif etki yaparak size
fayda sağlayacaktır. iha 
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KulA Kaymakamlığı ile
Kula Gençlik ve Spor İlçe Mü-
dürlüğü organizesinde Kula’da
düzenlenen, 18 ilden 98 kız ve
113 erkek olmak üzere top-
lamda 211 sporcunun katıldığı
Bocce Volo Türkiye Şampiyo-
nası sona erdi. Müsabakalarda
kulüp ve kendilerini temsil
ederek başarıla ulaşan sporcu-
lar, protokol üyeleri tarafından
ödüllendirildi.   

Manisa’nın Kula ilçesinde

Türkiye Bocce Bowling Dart
Federasyonu’nun 2024 yılı faa-
liyet programında yer alan
‘Türkiye Bocce Volı Yıldızlar ve
Gençler Yer Oyunları’ ile
‘Küçük Kızlar ve Yıldızlar Atış
Oyunları’ kapsamında düzen-
lenen Bocce Volo Türkiye
Şampiyonası tamamlandı. 18
ilden 211 sporcu ile antrenör
ve ailelerinin katılımıyla düzen-
lenen ve 4 gün süren Türkiye
Şampiyonası’nda bireysel ve

takım olarak mücadele eden
sporcular, birbirinden çekiş-
meli karşılaşmalarda başarıya
ulaşmayı hedefledi.  

Müsabakalarda yıldız kız-
lar basamak kategorisinde
Mersin’den katılan Sedanur
Öksüz, yıldız erkekler basamak
kategorisinde Mersin’den katı-
lan Ömer Başlı, yıldız erkekler
geleneksel çiftler kategorisinde
Elazığ’dan katılan Mustafa
Gündoğdu ve Yusuf Demirtaş,
yıldız kızlar geleneksel çiftler
kategorisinde Çorum’dan katı-
lan Buğlem Kabasakal ve Ela
Uysal şampiyon oldu. Genç
kadın kombine kategorisinde
Bolu’dan katılan Merve Çakı-
roğlu, genç erkek kombine ka-
tegorisinde Mersin’den katılan
Mustafa Değer Uğur, genç
kadın geleneksel tekler kate-
gorisinde Kahramanmaraş’tan
katılan Buğlem Güzel, genç er-
kekler geleneksel tekler kate-
gorisinde Kahramanmaraş’tan
katılan Muhammed Karabıyık
şampiyonluğu elde etti. Genç
kadın geleneksel çiftler kate-
gorisinde Mersin’den katılan

İremsu Coşkun ve Esma Yıldız,
genç erkekler geleneksel çiftler
kategorisinde de Kahraman-
maraş’tan katılan Muhammed
Karabıyık ile Ali Kaan Erol, Tür-
kiye şampiyonu oldu. 

4 günün ardından sona
eren Türkiye Şampiyonası’nda
başarılı olan öğrenciler ise pro-
tokol üyeleri tarafından ödül-
lendirildi. Ödül törenine katılan

Kaymakam Ömer Ahmet Öz-
demir, Belediye Başkanı Hik-
met Dönmez, Türkiye Bocce
Bowling Dart Federasyon As-
başkanı Faik Kapsız, AK Parti
Kula İlçe Başkanı Eyüp Yavuz
Aşkın, Kula İlçe Emniyet Mü-
dürü Ali Rıza Gökmen, Gençlik
ve Spor Kula İlçe Müdürü Ufuk
Özlem, Kula Belediye Meclis
Üyeleri Mahmut Çalık, Kubilay

Çetin Bozer ve Yusuf Üzel,
sporculara madalya ve ödülleri
takdim etti.  

Kula Kaymakamı Ömer
Ahmet Özdemir ve Kula Bele-
diye Başkanı Hikmet Dönmez,
müsabakalarda görev yapan
hakemlere ve federasyon yö-
neticilerine şampiyonaya sağ-
ladıkları katkılar için hediye
takdimi de yaptı. İHA

Bocce Türkiye Şampiyonası sona erdi   

TFF 2. Lig ekiplerinden Somas-
por'un 5 yıldır teknik direktörlüğünü
yapan Burhanettin Basatemür ile yol-
ların ayrıldığı ve teknik direktörlük gör-
evine Erman Güraçar'ın getirildiği
bildirildi.  

TFF 2. Lig ekiplerinden Somas-
por'un basın sözcüsü Suat Gündo-
ğan, yaptığı açıklamada 5 yıldır

takımın başında olan teknik direktör
Burhanettin Basatemür ile yolların ay-
rıldığını duyurdu. Gündoğan, "Burha-
nettin hocamızla 5 sezon boyunca
tarifi olmayan başarılar, coşkular ve
şampiyonluklar yaşadık. Somaspor
markasına yaptığı üstün hizmetler-
den dolayı Burhanettin hocamıza
çok teşekkür ediyoruz. Yeni kariye-

rinde başarılar diliyoruz. Yeni teknik
direktörümüz Erman Güraçar hoca-
mıza ve ekibine hoş geldin diyor,
yeni görevlerinde başarılar diliyoruz.
Yeni sezonda yeni stadımızda yeni
teknik direktörümüz Erman hoca-
mızla daha da güzel başarılara imza
atacağız inşallah" dedi. 

Somaspor teknik direktörlük

görevine getirilen Erman Güraçar,
yardımcıları Mustafa Şen, Mahir Çe-
neli ve İsmail Kavruk ile birlikte So-
maspor'un başarısı için
çalışacaklarını söyledi. 

Somaspor yönetimi, yeni teknik
ekiple birlikte takımı daha ileriye ta-
şıma hedefinde olduklarını belirtti.
İHA

Somaspor'un yeni teknik direktörü Erman Güraçar oldu   Somaspor'un yeni teknik direktörü Erman Güraçar oldu   


